
ACTA DEL PLE ORDINARI DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL, CELEBRAT EL DIA 
TRENTA DE GENER DE DOS MIL VUIT 

 
     - - - o o o O O o o o - - - 
 
 A la ciutat de Sagunt, el dia trenta de gener de dos mil vuit, a les 17 hores es reuneixen al 
Saló de Sessions d’aquest Excm. Ajuntament, sota la Presidència de l’Il·lm. Sr. Alcalde, Sr. 
Alfredo C. Castelló Sáez, els següents regidors i regidores: 
 

Sr. Vicente Vayá Pla 
Sra. Concepción Peláez Ibáñez 
Sra. Davinia Bono Pozuelo 
Sr. Sergio Ramón Muniesa Franco 
Sr. Juan Serrano Moreno 
Sra. A. Leonor Murciano Rodríguez 
Sra. Mª Teresa Peris Azpilicueta 
Sr. José Luis Martí González 
Sra. Gloria I. Calero Albal 
Sr. José Luis Chover Lara  
Sra. Nuria Hernández Pérez 
Sr. Miguel García Benitez 
Sra. Aurora Campayo Duarte 
Sr. Miguel Chover Lara 
Sr. Jaime E. Goig Torres 
Sra. Mª Pilar Fernández Chirivella 
Sr. Raúl Navarro Gómez 
Sr. Manuel González Sánchez 
Sr. Ana María Martínez Macián 
Sr. Sergio Paz Compañ 
Sr. Josep Francesc Fernández Carrasco 
Sr. Mª Teresa García Muñoz 
Sr. Fernando López-Egea López 
Sr. Francisco Aguilar Gil 

 
 Assistits del secretari general, Sr. Emilio Olmos Gimeno, i de l’interventor, Sr. Sergio 
Pascual Miralles, a fi de celebrar sessió ordinària del Ple de la corporació, en primera 
convocatòria. Es fa constar que el Sr. Goig, Sr. González, Sr. Aguilar, Sr. Fernández i Sr. López-
Egea s’incorporen a la sessió en el punt 6, a les 17 hores i 5 minuts els tres primers i a les 17 
hores i 10 minuts els dos últims.  
 
 La Presidència obri la sessió, i es passen a tractar els assumptes inclosos en l’ordre del 
dia.  
 
1 APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR 
 Sotmés a votació el primer punt de l’ordre del dia, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, 
ACORDA: Aprovar l’esborrany de l’acta corresponent a la sessió que tingué lloc el dia vint-i-set 
de desembre de dos mil set. 
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2 DONAR COMPTE RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA, REGIDOR-DELEGAT DE 
PRESIDÈNCIA I GOVERN INTERIOR, RESOLUCIONS REGIDOR-DELEGAT 
POLÍTIC TERRITORIAL I SOSTENIBILITAT I RESOLUCIONS REGIDOR-
DELEGAT D’ECONOMIA I FINANCES 
 De conformitat amb el que disposa l’art. 42 del Reglament d’Organització, Funcionament 
i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret de 28 de novembre de 1986, 
s’informa el Ple de l’Ajuntament de totes les resolucions de l’Alcaldia adoptades des de l’anterior 
sessió plenària ordinària, de data vint-i-set de desembre de dos mil set, segons la relació següent: 

RESOLUCIONS D’ALCALDIA 
Mes de desembre 2007 
 20/12/2007 Concedir la situació administrativa de comissió de serveis, a funcionària de 
carrera Sra. C.G.P., categoria d’Arquitecte. Exp. 283/07-PS. 
 20/12/2007 Provisió de fons a favor del tècnic de Joventut per a la Cavalcada de Reis de 
2008. 
 21/12/2007 Nòmina mes de desembre 2007. 
 21/12/2007 Establir complements personals transitoris. 
 21/12/2007 Ordenar el pagament de les despeses arreplegades en la relació núm. 
200700001756 que inclou 366 operacions, per un import total de 195.934,72 €. 
 26/12/2007 Ordenar el pagament de la nòmina corresponent als retards del IPC. 
 26/12/2007 Exp. 48/07. Procediment ordinari núm. 548/2007, Jutjat núm. 2 de València. 
 27/12/2007 Procedir a l’abonament de la PER a la veïna d’aquest municipi A.J.R., pel mes 
de desembre. 
 27/12/2007 Autoritzar exhumació, trasllat i inhumació de les restes mortals del Sr. G.S.G. 
Exp. 443/07. 
 28/12/2007 Delegació funcions d’Alcaldia en 4t tinent d’Alcalde Sr. V.V.P., del 29 de 
desembre del 2007 al 4 de gener del 2008 ambdós inclusivament. 
 28/12/2007 Abonar al personal que ja no està en situació d’actiu, la diferència consolidada 
de 0,7% corresponent entre el IPC previst i el registrat, corresponent a l’exercici 2006. 
 28/12/2007 Desestimar la reclamació prèvia a la via laboral interposada pel Sr. AC.R. contra 
finalització de contracte de treball temporal d’obra i servei determinat, de data 05,11,07. Exp. 
1/08-PS. 
 28/12/2007 Prorrogar amb efectes 30,12,07 i fins al 29,06,08 inclusivament, els contractes 
subscrits amb els alumnes relacionats, de l’escola taller “La Nau del trenillo”. 
 28/12/2007 Procedir a l’aprovació de la pròrroga pressupostària de l’exercici 2006 per a 
l’exercici 2008, dels pressupostos de l’Ajuntament de Sagunt i del Consell Local Agrari. 
 28/12/2007 Autoritzar, disposar, reconéixer l’obligació i ordenar el pagament al consell 
Local Agrari de 27,854,06 €, subvencions desocupació agrària. 
 28/12/2007 Autoritzar disposar reconéixer l’obligació i ordenar el pagament de les despeses 
arreplegades en la relació núm. 200700001797. 
Mes de gener 2008 
 04/01/2008 Desestimar recurs de reposició interposat pel Sr. J.V.G. en nom del Sr. J.C.G.C. i 
Sra. I.M.S. Exp. 361/07. 
 04/01/2008 Cessar de les seues funcions la Sra. M.T.M., amb efectes 05,01,08. Exp. 160/07. 
 04/01/2008 Cessar de les seues funcions amb efectes de 25,01,08 a Sra. I.D.C., conserge de 
col·legi. Exp. 75/07. 
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 07/01/2008 Requerir a funcionària Sra. I.G.M. l’import en concepte de diferències de I.T. 
abonat indegudament. 
 07/01/2008 Declarar desistiment petició llicència d’obres per a canalització xarxa de 
telefonia al c/ Serra Calderona i c/ Serra Cazorla, i arxiu d’exp. 815/03-LO. 
 07/01/2008 Remetre una còpia completa autoritzada d’expedient a Jutjat contenciós 
administratiu núm. 2 de València, procediment ordinari 765/07. 
 07/01/2008 Remetre una còpia completa autoritzada d’expedient al Jutjat contenciós 
administratiu núm. 2 de València, procediment ordinari 831/07. 
 08/01/2008 Sotmetre a informació pública per un termini de trenta dies, l’exp. promogut per 
assoc. Iniciativa Porteña, de segregació de part del terme municipal de Sagunt per a constituir-ne 
un altre  
 08/01/2008 Autoritzar el canvi de titularitat a favor de MªN.Z.M., de diverses parades de 
mercat exterior fix. Exp. 01/08-M. 
 08/01/2008 Remetre al Jutjat contenciós administratiu núm. 3 de València, còpia 
autentificada de la documentació administrativa integrant de l’exp. corresponent al procediment 
abreviat núm. 
 08/01/2008 Convocar sessió ordinària de Junta de Govern Local a les 09.30 hores del 
dimecres 9 de gener del 2008. 
 08/01/2008 Procedir a l’abonament de la P.E.R. a la veïna d’aquest municipi Sra. M.O., per 
un període de tres mesos. 
 08/01/2008 Sol·licitar a la Conselleria de Benestar Social, una subvenció per un import de 
81,481,20 € per a la reforma del centre de serveis socials generals, c/ Azorín, 24. 
 09/01/2008 Sol·licitar a la Conselleria de Benestar Social, Direcció General de Família 
Menor i Adopcions, subvenció en concepte despeses SEAFI 2008. 
 09/01/2008 Inscripció unió de fet. Exp. 01/08. 
 10/01/2008 Procedir a l’aprovació dels ajustos al pressupost prorrogat per al 2008. 
 10/01/2008 Autoritzar, disposar, reconéixer l’obligació i ordenar el pagament al Consell 
Local Agrari, de les quantitats corresponents a I Trimestre 2008, a càrrec del crèdit disponible en 
partida  
 10/01/2008 Convocar sessió ordinària de Junta de Govern Local a les 09.30 h del dimecres 
16 de gener del 2008. 
 11/01/2008 Nomenar expressament funcionari de carrera el Sr. M.J.O.A. en les funcions 
d’intendent general accidental, del 15 al 27,01,08. Exp. 11/08-PS. 
 11/01/2008 Autoritzar exhumació, trasllat i inhumació restes mortals del Sr. J.MªA.R. i Sra. 
R.E.R. Exp. 442/07. 
 11/01/2008 Autoritzar, disposar, reconéixer l’obligació i ordenar el pagament a càrrec de la 
partida 4631/48101, becaris Gabinet de Comunicació, mes de desembre 2007. 
 14/01/2008 Declarar aprovada definitivament la modificació de l’art. 16 de l’Ordenança 
Municipal de Venda no sedentària. Exp. 69/07-M. 
 14/01/2008 Reconéixer triennis a diversos treballadors. 
 14/01/2008 Exp. 150/07. Rectificació errors plecs. 
 16/01/2008 Regularitzar incidències a diversos treballadors, nòmina mes de gener. 
 16/01/2008 Procedir a l’abonament de la PER a la veïna d’aquest municipi MªC.G.M. 
 16/01/2008 Concedir a funcionari Sr. J.R.C. llicència no retribuïda per interés particular del 
16 de gener al 15 de febrer del 2008, i nomenar la Sra. MªP.B.P, funcionària interina. Exp. 13/08. 
 17/01/2008 Convocar sessió ordinària de Junta de Govern Local a les 09.30 h del dimecres 
23 de gener del 2008. 
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 18/01/2008 Sol·licitar a la Conselleria de Sanitat una subvenció per un import global de 
50,768,90 € en concepte de despeses de personal i manteniment d’Unitat de Prevenció 
Comunitària. 
 18/01/2008 Sol·licitar a la Conselleria de Benestar Social una subvenció per un import de 
38,130 € en concepte de sosteniment del Centre de Dia “Les Moreres”. 
 18/01/2008 Sol·licitar a la Conselleria de Benestar Social una subvenció per un import de 
111,750 € per programes Voramar, Campaments, Oci i Temps Lliure, Associacions. 
 21/01/2008 Sol·licitar a la Conselleria de Benestar Social ajudes diverses en matèria de 
serveis socials per a l’exercici 2008. 
 21/01/2008 Remetre una còpia completa autoritzada de l’expedient al Jutjat núm. 9 del 
Contenciós Administratiu de València, de procediment ordinari núm. 001028/2007. 
 21/01/2008 Sotmetre a tràmit d’informació pública Estudi de Detall d’illa M2T/M2-2 del Pla 
Parcial d’UUEE 1, 2 i 5 del PGOU. Exp. 24/07-PL. 
 21/01/2008 Autoritzar exhumació, trasllat i inhumació restes mortals del Sr. S.V.L. Exp. 
13/08. 
 22/01/2008 Delegar celebració matrimoni civil en regidora Sra. D.B.P., que tindrà lloc el 
26,01,08 a les 17:00 h al saló de Plens. 
 22/01/2008 Inscripció baixa unió de fet. Exp. 01/07-UH. 
 22/01/2008 Inscripció unió de fet. Exp. 02/08-UH. 
 22/01/2008 Inscripció unió de fet. Exp. 03/08-UH. 
 22/01/2008 Inscripció unió de fet. Exp. 05/08-UH. 
 22/01/2008 Inscripció unió de fet. Exp. 06/08-UH. 
 22/01/2008 Autoritzar tall i ocupació de via pública per a celebració festes de falles 2008, 
Assoc. Cultural Falla Santa Anna, del 13 al 19 de març 2008. Exp. 353/07-AY. 
 22/01/2008 Autoritzar tall i ocupació de via pública per a celebració festes de falles 2008, 
Assoc. Cultural Falla Nou Montiver, del 13 al 19 de març 2008. Exp. 08/08-AY. 
 22/01/2008 Autoritzar tall i ocupació de via pública per a celebració festes de falles 2008, 
Assoc. Cultural Falla El Romano, del 13 al 19 de març 2008. Exp. 28/07-AY. 
 22/01/2008 Autoritzar tall i ocupació de via pública per a celebració festes de falles 2008, 
Assoc. Cultural Falla La Marina, del 13 al 19 de març 2008. Exp. 27/07-AY. 
 22/01/2008 Autoritzar tall i ocupació de via pública per a celebració festes de falles 2008, 
Assoc. Cultural Falla Plaça Ibèrica, del 13 al 19 de març 2008. Exp. 16/08-AY. 
 22/01/2008 Autoritzar tall i ocupació de via pública per a celebració festes de falles 2008, 
Assoc. Cultural Falla Tres d’Abril, del 13 al 19 de març 2008. Exp. 460/07-AY. 
 22/01/2008 Autoritzar tall i ocupació de via pública per a celebració actes festius (olles), 
Assoc. Cultural Falla El Palleter, el 02 de març 2008. Exp. 459/07-AY. 
 22/01/2008 Autoritzar tall i ocupació de via pública per a celebració festes de falles 2008, 
Assoc. Cultural Falla La Victòria, del 13 al 19 de març 2008. Exp. 440/07-AY. 
 22/01/2008 Autoritzar tall i ocupació de via pública per festes de falles 2008 a Assoc. 
Cultural Falla Churruca - Av. Hispanitat, del 13 al 19 de març.- Exp. 10/08-AY. 
 22/01/2008 Autoritzar tall i ocupació de via pública per festes de falles 2008 a Assoc. 
Cultural Falla Teodor Llorente, del 13 al 19 de març. Exp. 34/08-AY. 
 22/01/2008 Autoritzar tall i ocupació de via pública per festes de falles 2008 a Assoc. 
Cultural Falla Plaça del Sol, del 13 al 19 de març. Exp. 35/08-AY. 
 22/01/2008 Autoritzar tall i ocupació de via pública per festes de falles 2008 a Assoc. 
Cultural Falla La Palmereta, del 13 al 19 de març. Exp. 09/08-AY. 
 23/01/2008 Inscripció unió de fet. Exp. 07/08-UH. 
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 23/01/2008 Convocar sessió ordinària de Junta de Govern Local a les 09.30 h del dimecres 
30 de gener del 2008. 
 23/01/2008 Aprovar, disposar, reconéixer l’obligació i ordenar el pagament de les factures 
presentades pel Club Futbol Base Sagunt. 
 23/01/2008 Aprovar, disposar, reconéixer l’obligació i ordenar el pagament dels rebuts 
presentats per diversos clubs esportius. 
 

RESOLUCIONS DELEGAT DE PRESIDÈNCIA 
I GOVERN INTERIOR 

Mes de gener 2008 
- 10/01/2008 Modificar llista admesos i exclosos, borsa administratius adm. general, nomenar 
tribunal qualificador i data primer exercici fase d’oposició. Exp. 206/07. 
- 23/01/2008 Gratificar diversos funcionaris de Policia Local, operatius. Exp. 11/06. 
 

RESOLUCIONS DELEGAT DE POLÍTICA 
TERRITORIAL I SOSTENIBILITAT 

Mes de desembre 2007 
 27/12/2007 Concedir llicència de municipal de segona ocupació a vivenda al c/ Jacinto 
Benavente, 4. Exp. 233/07-CH. 
 27/12/2007 Concedir llicència municipal de segona ocupació per a vivenda al c/ Reina Isabel 
II, 4. Exp. 176/07-CH. 
 27/12/2007 Incoació d’expedient de protecció i restauració de la legalitat urbanística per 
extracció de terres, construcció de trapa i casa d’apers sense llicència. Exp. 20/07-IF. 
 27/12/2007 Concedir llicència d’obres per a reparació de cornisa de façana, c/ María de 
Molina, 2. Exp. 660/07-LO. 
 27/12/2007 Admetre a tràmit sol·licitud llicència d’obertura activitat de bar-restaurant, c/ Illa 
Sardenya, 16. Exp. 47/07-CE. 
 27/12/2007 Admetre a tràmit sol·licitud llicència activitat de bar-restaurant al c/ Catalunya, 
30. Exp. 48/07-CE. 
 27/12/2007 Admetre a tràmit sol·licitud llicència activitat de pub, c/ Illa Sardenya, 35. Exp. 
49/07-CE. 
 28/12/2007 Concedir llicència municipal de primera ocupació per a vivenda al c/ Antigons, 
16. Exp. 242/07-CH. 
 28/12/2007 Concedir llicència municipal de primera ocupació per a vivenda al c/ Vall 
d’Albaida, 29. Exp. 160/07-CH. 
 28/12/2007 Concedir llicència municipal de primera ocupació per a vivenda al c/ Alcalde 
Blasco, 4. Exp. 243/07-CH. 
 28/12/2007 Admetre a tràmit sol·licitud llicència d’obertura activitat d’UCSI Hospital amb 
emplaçament en Hospital de Sagunt. Exp. 41/07-CG. 
Mes de gener del 2008 
 07/01/2008 Procedir a l’arxiu d’actuacions, llicència despatx de pa al c/ Horts, 39. Exp. 
 61/98-IN. 
 07/01/2008 Concedir llicència municipal de primera ocupació per a edifici al c/ La Pau, 96. 
Exp. 165/07-CH. 
 07/01/2008 Denegar llicència municipal de primera ocupació, vivenda al c/ Riu Segura, 8. 
Exp. 155/07-CH. 
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 07/01/2008 Denegar llicència municipal de primera ocupació, edifici al c/ Mare de Déu dels 
Desemparats, 28. Exp. 67/07-CH. 
 07/01/2008 Denegar, de nou, llicència municipal de primera ocupació per a vivenda al c/ 
Piuló, 8. Exp. 163/07-CH. 
 07/01/2008 Concedir llicència municipal de segona ocupació, vivenda al c/ Estivella, 6. Exp. 
 230/07-CH. 
 07/01/2008 Procedir a la reobertura de l’expedient 93/07-CH i concedir llicència municipal 
de segona ocupació, vivenda al c/ Pedro Cartagena, 1. Exp. 93/07-CH. 
 07/01/2008 Concedir llicència municipal de primera ocupació per a vivenda al c/ Juan Tudón 
Badía, 35. Exp. 245/07-CH. 
 09/01/2008 Informar favorable la compatibilitat urbanística i concedir llicència d’obres, 
activitat de Gestió immobiliària i hipotecària, c/ Mare de Déu Dolors, 4. Exp. 90/07-IN. 
 09/01/2008 Estimar favorable la compatibilitat urbanística, llicència obres i comunicació 
ambiental, activitat de Comerç menor aparells domèstics, av. Advocat Fausto Caruana, 28, baix. 
Exp.  
 09/01/2008 Estimar favorable la compatibilitat urbanística i concedir llicència d’obres, 
activitat de venda de roba infantil, c/ Puig de Pasqües, 1, baix. Exp. 117/07-IN. 
 09/01/2008 Informar favorable la compatibilitat urbanística i concedir llicència d’obres, 
activitat de botiga de roba per a xiquets, c/ Vent d’Arbones, 5. Exp. 85/07-IN. 
 09/01/2008 Estimar favorable la comunicació ambiental, i autoritzar l’ocupació i inici 
d’activitat de Centre educatiu cultural, visites guiades, c/ Antígons, 7. Exp. 101/06-IN. 
 09/01/2008 Estimar favorable la comunicació ambiental i autoritzar l’ocupació i inici 
d’activitat de botiga de venda de pintures al detall, av. Arquitecte Alfredo Simón, 12, baix. Exp. 
35/07-IN. 
 09/01/2008 Estimar favorable la comunicació ambiental i autoritzar l’ocupació i inici 
d’activitat de botiga de roba, av. Arquitecte Alfredo Simón, 8. Exp. 37/07-IN. 
 09/01/2008 Estimar favorable la comunicació ambiental i autoritzar l’ocupació i inici 
d’activitat de botiga de mobles i decoració, av. Nou d’Octubre, 143, baix. Exp. 28/07-IN. 
 11/01/2008 Procedir a obertura d’exp. de protecció i restauració de la legalitat urbanística 
per obres sense llicència a la parcel·la 550 del pol. 41. Exp. 01/08-IF. 
 14/01/2008 Estimar favorable la compatibilitat urbanística i concedir llicència d’obres, 
activitat despatx d’advocats al c/ Partida d’Oliba. Exp. 69/07-IN. 
 14/01/2008 Concedir llicència obertura activitat de venda d’equips informàtics, av. Nou 
d’Octubre, 110. Exp. 38/97-IN. 
 14/01/2008 Estimar favorable la comunicació ambiental, autoritzar ocupació i inici activitat 
d’Exposició i venda instal·lacions energies renovables, av. Arquitecte Alfredo Simón, 20. Exp. 
125/06-IN. 
 14/01/2008 Admetre a tràmit sol·licitud llicència obertura activitat de Transport i Activitats 
associades, Camí a la mar 1, illa A. Exp. 62/07-CG. 
 15/01/2008 Estimar favorable la compatibilitat urbanística i concedir llicència d’obres, 
activitat de Comerç menor peces per al vestit, av. Camp de Morvedre, 139. Exp. 18/07-IN. 
 15/01/2008 Denegar petició compatibilitat urbanística i llicència d’obres, activitat d’Oficines 
al c/ Poeta Llombart, 24. Exp. 116/07-IN. 
 15/01/2008 Denegar petició de compatibilitat urbanística i llicència d’edificació, activitat 
botiga de telefonia mòbil a l’av. Camp de Morvedre, 106. Exp. 113/07-IN. 
 15/01/2008 Concessió canvi titularitat, llicència activitat de tintoreria a la pl. Cronista 
Chabret, 14. Exp. 10/02-CT. 
 15/01/2008 Informar favorable la compatibilitat urbanística i concedir llicència d’obres, 
activitat d’oficina d’empresa constructora-promotora al c/ Illa de Còrsega, 58. Exp. 102/06-IN. 
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 15/01/2008 Estimar favorable la compatibilitat urbanística i concedir llicència d’obres, 
activitat de oficines al c/ Capità Pallarés, 9. Exp. 141/06-IN. 
 15/01/2008 Informar favorable la compatibilitat urbanística, activitat de botiga de joguets 
educatius al c/ Terol cantó c/ Fco. Palanca Masiá. Exp. 67/07-IN. 
 15/01/2008 Obertura expedient de declaració de ruïna, immoble al c/ Gómez Ferrer, 81. Exp. 
01/08-OE. 
 15/01/2008 Obertura expedient de declaració de ruïna, immoble al c/ Luis Cendoya, 27. Exp. 
02/08-OE. 
 22/01/2008 Procedir a l’obertura d’expedient de restauració de la legalitat urbanística per 
ampliació sense llicència de casa fora d’ordenació, parc. 156 de pol. 9. Exp. 03/08-IF. 
 22/01/2008 Concessió llicència d’obres per a obertura de porta en vestíbul de vivenda al c/ 
Progrés, 41. Exp. 730/07-LO. 
 22/01/2008 Denegació llicència d’obres per a farcit i tanca de parcel·la 550 del pol. 41. Exp.  714/07-LO
 22/01/2008 Concessió llicència d’obres per a transformar porta en finestral, c/ Progrés, 41. 
Exp. 687/07-LO. 
 23/01/2008 Admetre a tràmit sol·licitud llicència d’activitat d’Oficina bancària a l’av. 
Montiver, 2. Exp. 68/07-CG. 
 23/01/2008 Admetre a tràmit sol·licitud llicència d’activitat de Clínica oftalmològica al c/ 
Mazarrón, 20. Exp. 60/06-CG. 
 23/01/2008 Procedir a l’obertura d’expedient d’orde d’execució d’obres de reparació 
d’immoble siti al c/ Sogorb, 129. Exp. 03/08-OE. 
 23/01/2008 Incoació expedient de protecció i restauració de la legalitat urbanística per obres 
de construcció sense llicència, parc. 13 del pol. 9. Exp. 02/08-IF. 

 
REGIDOR DELEGAT D’ECONOMIA I FINANCES 

Mes de gener 2008 
02/01/2008   000302/2007-ADN/RESOL   Aj. Sagunt - Resolució liquidacions  1741/2007 
02/01/2008   000298/2007-ADN/RESOL   Aj. Sagunt - Resolució liquidacions aigua acord núm. 
1738/2007 
02/01/2008   002614/2007-GT   Bono Peris Julia - Sol. el canvi de titularitat rebut taxa aigua c/ 
Cronista Chabret, 17 006 00012 
02/01/2008   002621/2007-GT   Puig Llacer José Antonio - Anul·lació rebuts pendents taxa aigua 
c/ Papa Lluna, 13-2-2a a nom d 
02/01/2008   002636/2007-GT   Clot del Fonts Ricardo - Sol. anul·lació diversos rebuts IVTM 
per tributar en un altre municipi 

02/01/2008   002657/2007-GT   Rojo I Cantero, SL - Sol. anul·lació rebut IVTM 2007 per baixa 
definitiva 
02/01/2008   002659/2007-GT   Mengod Aranzabal Margarita - Sol. baixa padró ivtm 2008 i 
prorrateig ivtm 2007 
02/01/2008   002690/2007-GT   Saguntina de Camions Sdad Coop V - Sol. anul·lació rebuts 
pendents ivtm v-10213-r per estar p 
02/01/2008   002721/2007-GT   Sanchis Vilanova Salvador - Sol. anul·lació i canvi titularitat 
rebuts ibiu i t. aigua, fem i a 
02/01/2008   002741/2007-GT   Aldea Garcés Jesús Andrés - Sol. el canvi de titularitat rebuts 
ibiu i taxa aigua c/ Illa Sardenya 
02/01/2008   000299/2007-ADN/RESOL   Aj. Sagunt - Resolució liquidacions núm. 1740/2007 
02/01/2008   000300/2007-ADN/RESOL   Aj. Sagunt - Aprovació de resolució de liquidacions 
núm. 1739/2007 
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02/01/2008   000301/2007-ADN/RESOL   Aj. Sagunt - Resolució liquidacions 1734/2007 
02/01/2008   000303/2007-ADN/RESOL   Aj. Sagunt - Resolució liquidació núm. 1742/2007 
02/01/2008   002722/2007-GT   Llabata Mortes Maria Carmen - Sol. devolució taxa pagada per 
drets d’examen de la borsa de tr 
02/01/2008   000533/2006-GT   García López Pascual - Reclamació sobre una vivenda sítia a 
mestre falla, 2-6a que al·ludeix qu 
02/01/2008   002135/2007-GT   Ferrer Mascaros Juan Manuel - Sol. anul·lació rebut taxa aigua 
2a trimes. 2007 i la correcta emissió 
02/01/2008   002497/2007-GT   Comestibles del Mediterrani, SA – Exp. 2168 recaptació 
executiva. revisió titularitat taxa de a 
02/01/2008   002572/2007-GT   Ruiz Narro Julián - Anul·lació rebuts pendents taxa aigua a nom 
del deutor i liquidació al 
02/01/2008   002635/2007-GT   Moros Graullera M. Carmen - Sol. el canvi de titularitat rebut 
taxa aigua c/general canino, 13 baix 
02/01/2008   002643/2007-GT   Chistodoulou Jordan Andrés - Sol. el canvi de titularitat rebuts 
ibiu i taxa aigua c/ murillo, 23 
02/01/2008   000304/2007-ADN/RESOL   Aj. Sagunt - Resolució de liquidacions núm. 
1743/2007 
08/01/2008   002571/2007-GT   Salvador Pascual Javier - Sol. exempció ivtm per minusvalidesa 
08/01/2008   002618/2007-GT   Garcia Garcia Juan Antonio - Sol. exempció ivtm per 
minusvalidesa 
08/01/2008   002637/2007-GT   López Rienda Carmen - Sol. exempció ivtm per minusvalidesa 
08/01/2008   002656/2007-GT   Carrillo Ardila Hernando - Sol. exempció ivtm per 
minusvalidesa 
08/01/2008   002687/2007-GT   Cortina Aparici Vicente - Sol. exempció de l’ivtm 4253fxr per 
minusvalidesa 
08/01/2008   002695/2007-GT   Lluch Rubio Fernando - Sol. exempció ivtm per minusvalidesa 
08/01/2008   002718/2007-GT   Muñoz Calvo Tomás - Sol. exempció ivtm 5690-fgd per 
minusvalidesa 
08/01/2008   002719/2007-GT   Fenollosa Fraga José Maria - Sol. exempció de l’ivtm vehicle 
matricula v0418gl per minusvalidesa 
08/01/2008   002724/2007-GT   Vázquez López Romano - Sol. exempció ivtm v-1517-gu per 
minusvalidesa 
08/01/2008   002733/2007-GT   Franco Martín Amparo - Sol. exempció ivtm 5456-djh per 
minusvalidesa 
08/01/2008   002734/2007-GT   Molina Olivares M. Dolores - Sol. exempció de l’ivtm v4033hd 
per minusvalidesa 
08/01/2008   001969/2007-GT   López Sanz Ana - Sol·licitant exempció del iv per minusvalidesa 
08/01/2008   002403/2007-GT   Hotel Residència Vent De Mar, SL - Procediment de liquidació 
d’ofici alta ibiu cl illa corceg 
08/01/2008   002692/2007-GT   Rozas Fernández Fernando - Sol. exempció ivtm 4704fxr per 
minusvalidesa 
08/01/2008   002761/2007-GT   Mellado Rodríguez Ildefonso - Sol. exempció ivtm per 
minusvalidesa i devolució autoliquidació ivtm   
08/01/2008   002597/2007-GT   Casa Cultural d’Andalusia - Sol. devolució llicència obertura 
innòcua 21508580 per ser molesta 
08/01/2008   002778/2007-GT   Pérez García M. Dolores - Sol. exempció ivtm per minusvalidesa 
i devolució ivtm 2007 
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08/01/2008   002002/2006-GT   Sanz Cabañas Lydia Joelle - Sol. devoluc. d’allò que s’ha pagat 
en excés rebut 1r trim 2006 per error en  
08/01/2008   002533/2007-GT   Palanca Pérez Vicente - Sol. la devolució del prorrateig 
ivtm2007 v-5556-dd per baixa del vehicle 
08/01/2008   002553/2006-GT   Monreal Monreal Mario - Sol. revisió rebut i la devolució ivtm v 
6890 hh per no ser-ne titular 
08/01/2008   002696/2007-GT   Silvestre Martínez Rosario - Sol. exempció ivtm per 
minusvalidesa i devoluc ivtm 2007 
08/01/2008   000306/2007-ADN/RESOL   Aj. Sagunt - Resolució de liquidacions d’aigua. acord 
1745 
08/01/2008   000307/2007-ADN/RESOL   Aj. Sagunt - Resolució de liquidacions d’aigua. acord 
1746/2007 
08/01/2008   000305/2007-ADN/RESOL   Aj. Sagunt - Resolució liquidacions 1744/2007 
08/01/2008   001390/2007-GT   Izquierdo Fuertes Matilde - Sol. la devolució taxa aigua c/ 
calvari vell, 72 per consum excessiu 
08/01/2008   002268/2007-GT   Alepuz Marco Daniel - Sol·licitant revisió rebuts d’aigua c/ 
remei, 11 
08/01/2008   002518/2007-GT   Machado Bravo Ferran - Sol. el canvi de titularitat rebut taxa 
aigua av. d’Itàlia, 43 0020 
08/01/2008   002565/2007-GT   Márquez Moya Carmen - Sol. anul·lació rebuts t. aigua a 
Evencio Márquez García, per venda en 2004 
08/01/2008   002578/2007-GT   Puyol Buil Carlos - Sol. el canvi de titularitat rebut taxa aigua c/ 
Sagastas, 52 004  00010 
08/01/2008   002598/2007-GT   Peris Gil Francisco Javier - Sol·licita canvi titularitat taxa aigua 
c/ escola, 13 
08/01/2008   002607/2007-GT   Torres Santiago Miguela - Sol. el canvi de titularitat rebut taxa 
aigua pl. Juan Ramón Jiménez, 1  
08/01/2008   002670/2007-GT   Bosc Gabaldon M. Amparo - Sol. anul·lac i devoluc rebuts t. 
aigua, fem i clavegueram i liquid 
08/01/2008   002685/2007-GT   Santamaría Rodríguez Joaquín - Anul·lació rebuts pendents taxa 
aigua a nom del deutor per fal 
08/01/2008   002703/2007-GT   Pablos Martínez Miguel - Sol. canvi de titularitat taxa aigua c/ 
pepe alba, 3 001 0002 
08/01/2008   002715/2007-GT   Martín González Antonio - Sol. el canvi de titularitat rebut taxa 
aigua c/ Cid, esc 01 002 0003 
08/01/2008   002723/2007-GT   Navarro Bellido Vicente - Sol. el canvi de titularitat rebut taxa 
aigua av. Sants de la Pedra, 49 
08/01/2008   002779/2007-GT   Lucas Estrada José Miguel - Sol. anul·lació rebut t. aigua 2n 
trim. 2006 per venda en 2005i liquida 
08/01/2008   001652/2006-GT   Devesa López Sergio - Sol. bonificació per VPO de l’immoble 
siti al c/ Vallaeta, 6-05-09 
08/01/2008   000103/2006-GT   Sánchez López Pedro - Anul·lació emissió liquidacions ibiu per 
error en el dni 
08/01/2008   001363/2007-GT   Hortelano Saiz Timoteo - Sol. anul·lac rebut ibiu 2007 per error 
en titularitat, i liquidac al seu no 
08/01/2008   001410/2007-GT   Prosagunsa - Sol. anul·lació rebuts ibi que van ser venuts l’any 
2004  av. Mediterrani 
08/01/2008   001840/2007-GT   Edifici Torreta SL - Sol. anul·lació ibiu2007 n. fix: 02812000 per 
ser incorrecta la titularitat  

 9



08/01/2008   002602/2007-GT   Federació Val De Futbol - Anul·lació rebuts pendents a nom del 
deutor 
08/01/2008   002784/2007-GT   Marco Garcia Ángela - Sol. anul·lació rebuts ibiu2006 i 2007 
polígon número 91 4 b tots camí v 
08/01/2008   002293/2007-GT   Construcciones I Promocions Antonio Garcia I Mateo Ruiz SL - 
Canvis de titularitat de diverses v 
08/01/2008   002830/2007-GT   Valdemanders, SL - Sol. l’anul·lació del rebut ibir 2007 i canvi 
de titularitat per venda de la f 
09/01/2008   002149/2006-GT   Martín Lainez Ernesto - Sol. l’exempció ivtm per minusvalidesa 
8454 bkm 
09/01/2008   002831/2007-GT   Oliva Blay Israel Antonio - Sol. anul·lació rebuts t. aigua i 
liquidació al nou propietari 
10/01/2008   002840/2007-GT   García Ruiz David - Sol. anul·lació rebut aigua tercer trimestre 
2007 de C/ Amèrica 102 esc 03 3r 1 
10/01/2008   002844/2007-GT   Ciegsa - Sol. que es considere com a subjecte passiu substitut del 
contribuent de  l’icio a la const 
10/01/2008   002847/2007-GT   Alcamí Soriano Encarnación - Sol. el canvi de titularitat rebut 
taxa aigua c/ polígon f, 3 003 0 
10/01/2008   002854/2007-GT   López González José Javier - Sol. la baixa de l’ivtm matricula 
bu-4908-y per venda d’aquest 
10/01/2008   002857/2007-GT   Villalba Rar Francisco - Sol. anul·lació notificació apremi ivtm 
2007 v-8667-bj per baixa en el 20 
10/01/2008   002751/2007-GT   Gil Cosín Francisco Javier - Sol. la devolució del prorrateig ivtm 
v-9624-gp per canvi de titular 
10/01/2008   002769/2007-GT   Albalat Gómez Carlos - Sol. anul·lació rebuts ivtm 2006 i 2007 
per rematriculació i liquidació m 
10/01/2008   002774/2007-GT   Torres Fernández M Carmen - Sol. l’anul·lació ivtm 2007 v-
7319-es per baixa i liquidació del prorr 
10/01/2008   002790/2007-GT   Rubio Caso Marcos - Reclamació rebut t. aigua per consum 
excessiu 
10/01/2008   002752/2007-GT   Catalá Torres José Manuel - Sol. exempció ivtm per 
minusvalidesa. 
10/01/2008   002753/2007-GT   Sixto Turegano Maria - Sol. exempció i devoluc ivtm per 
minusvalidesa i baixa exempció anterior 
10/01/2008   002755/2007-GT   Segovia Beltrán Ángel - Sol. exempció ivtm per minusvalidesa  
10/01/2008   002756/2007-GT   Jerez Díaz José - Sol. exempció ivtm per minusvalidesa 
10/01/2008   002759/2007-GT   Méndez Armengol M. Teresa - Sol. exempció ivtm per 
minusvalidesa 
10/01/2008   002760/2007-GT   Huguet Vera Cecilia - Sol. exempció ivtm per minusvalidesa 
10/01/2008   002763/2007-GT   García Otal Begoña - Sol. exempció ivtm 8940-css per 
minusvalidesa 
10/01/2008   002765/2007-GT   Contreras Bravo Juan - Sol. exempció ivtm per minusvalidesa 
10/01/2008   002766/2007-GT   Carmona Murillo Ricardo - Sol. exempció ivtm 9323-bdr per 
minusvalidesa 
10/01/2008   002770/2007-GT   Díaz López Ovidio - Sol. exempció ivtm per minusvalidesa 
10/01/2008   002777/2007-GT   Baquero Lanzuela Maria Remedios - Sol. exempció de l’ivtm  
0704fbw per minusvalidesa 
10/01/2008   002780/2007-GT   Viciano Amores José Ángel - Sol. exempció ivtm per 
minusvalidesa 
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10/01/2008   002707/2007-GT   Aj. Sagunt - Revisió d’ofici del padró de l’ivtm del 2007. baixa i 
anul·lació de rebuts 
10/01/2008   002710/2007-GT   Aj. Sagunt - Revisió d’ofici del padró de l’ivtm del 2007. baixa 
de vehicles 
10/01/2008   002782/2007-GT   Alcaide Bronchal M Carmen - Sol. exempció ivtm v-9879-gl per 
minusvalidesa 
10/01/2008   002787/2007-GT   Rincon Cordero Juan - Sol. exempció ivtm per minusvalidesa 
10/01/2008   002798/2007-GT   Ballestin Prieto M. José - Sol. exempció de vehicle  v-3585-bys 
matriculat a nom de persona discapa 
10/01/2008   002803/2007-GT   Giménez Raus Manuel - Sol. exempció ivtm v-6828-em per 
minusvalidesa 
10/01/2008   002804/2007-GT   Martín Andrés M. Amelia - Sol. exempció de l’ivtm 3502-fyc 
per minusvalidesa 
10/01/2008   002805/2007-GT   Martínez Martínez Cecilio - Sol. exempció ivtm per 
minusvalidesa 
10/01/2008   002807/2007-GT   Machado Casas Guillermo - Sol. exempció ivtm per 
minusvalidesa 
17/01/2008   000001/2008-ADN/RESOL   Aj. Sagunt - Resolució de liquidacions d’aigua acord 
núm. 1748/2008 
17/01/2008   000002/2008-ADN/RESOL   Aj. Sagunt - Resolució de liquidacions 1747/2008 
17/01/2008   000003/2008-ADN/RESOL   Aj. Sagunt - Resolució de liquidacions 1749/2008  
17/01/2008   000004/2008-ADN/RESOL   Aj. Sagunt - Resolució liquidacions 1750/2008 
17/01/2008   000056/2008-GT   Grup Quesada Estepa, SL - Proposta departamental: devolució 
de dues fraccions del rebut del iae  
17/01/2008   002160/2007-GT   Arcelormital Sagunt, sl - Proposta departamental: emissió de 
liquidació del iae 2007 pel e 
17/01/2008   000039/2008-GT   Aj. Sagunt - Actualització tarifes taxa apd 
17/01/2008   001234/2007-GT   Rodríguez Pérez Ángel - Anul·lació rebuts ibi u i liquidació 
correcta c/ Luis Cendoya, 108 
17/01/2008   002697/2007-GT   Lázaro Gómez Ángel - Sol. bonificació t. aigua per pensionista 
17/01/2008   002749/2007-GT   Pedra Vizcarro Carmen - Sol. renovació bonificació taxa aigua 
pl. jacinto benavente, 1 001 0002 p 
17/01/2008   002540/2007-GT   Navarro Sánchez Ángela - Sol. renovació en la bonificació de 
taxa aigua. 
22/01/2008   002702/2007-GT   Conca Gotor Vanesa Paula - Sol. anul·lació rebut ivtm 2006 v-
4700-ej per no ser de la seua propietat. 
22/01/2008   002704/2007-GT   Sánchez Herranz Juan Antonio - Sol. anul·lació rebut ivtm v-
5751-fl per baixa el 21/12/2006. 
22/01/2008   002705/2007-GT   Sánchez López Antonio - Sol. anul·lac rebut ivtm 2007 per baixa 
definitiva 
22/01/2008   002588/2007-GT   Serrano Martínez Francisco Javier - Sol·licita anul·lació rebuts 
ivtm 6873-bps, per baixa definitiva 
22/01/2008   002746/2007-GT   Nohales Defez Josefa - Sol. anul·lació rebuts ivtm per trasllat a 
una altra localitat 
22/01/2008   002642/2007-GT   Martínez Orellana Lorenzo - Sol. baixa temporal per sostracció 
vehicle: a-8007-an. 
22/01/2008   002591/2007-GT   Camarena Amargos José - Sol. baixa de l’ivtm v-5573-ct 
22/01/2008   002806/2007-GT   Torre de la Cabrera Vicente - Sol. anul·lac rebut ivtm 2007 per 
baixa definitiva des de 8/12/2006 
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22/01/2008   002839/2007-GT   Associació Valenciana D’Amistat Amb Cuba José Martí - 
Anul·lació liquidació núm.. 21600695 per err 
22/01/2008   002818/2007-GT   Amador Bravo Juana - Sol. anul·lació de l’ibi de la vivenda 
situada en plaça dels pobles número 
22/01/2008   002842/2007-GT   Tello Martí David - Sol. anul·lació de rebuts ibiu 2006 i 2007 i 
liquidació correcta 
22/01/2008   002851/2007-GT   Hernández Navarro Luis - Sol. anul·lació rebut ibi a nom 
promotora i liquidació a nom del s 

22/01/2008   002852/2007-GT   Abadia Torralba Maria Teresa - Sol. anul·lació rebut ibiu a nom 
de la promotora i la correcta e 
22/01/2008   002877/2007-GT   Tejada Peral Francisco Valeriano - Sol. anul·lació ibiu 2007 c/ 
Illa la Toja, 1 esc 01 001 0007 per  
22/01/2008   002379/2007-GT   Cg Gest-habitat, SL - Notifica que el rebut 21419906 d’ibiu no 
els correspon 
22/01/2008   002385/2007-GT   Martí Giménez Carmen - Sol. anul·lació rebuts pendents ibiu 
2006 i 2007 c/ UA 7 projecte 4, 12 el seu 
22/01/2008   002580/2007-GT   Bonet Torres José Manuel - Sol. anul·lació notificació apremi 
ibiu2004 c/ taronger, 42 esc a 004 0 
22/01/2008   001404/2007-GT   Paul Vela José - Anul·lació rebuts pendents ibiu a nom del 
deutor per defunció d’aquest 
22/01/2008   001646/2007-GT   Tomas Blasco Justo - Sol·licita anul·lació rebuts pendents d’ibiu 
a nom de Vicente Tomas Muño 
22/01/2008   002464/2005-GT   Domingo Chapa Germans - Revisió de la titularitat rebut ibiu c/ 
Àries, 9-01-0000-dr núm. fix: 0 
22/01/2008   001682/2007-GT   Abad Rubio Pilar - Sol·licitant anul·lació ibi des de 1997 
immoble en carrer Caleta, 5 20 a nom 
22/01/2008   002243/2007-GT   Aranda Grancha Ignacio - Sol. anul·lació ibir2007 pol. 32 parc 
123 per no ser titular 
22/01/2008   001402/2007-GT   Rubio Muñoz Juan - Sol·licitar anul·lació rebut ibiu 21453135, 
per no ser de la seua propietat. 
22/01/2008   000001/2008-GT   Vera Ros Joaquín - Sol. exempció ivtm vehicle. 9044-dxn per 
minusvalidesa. 
22/01/2008   000002/2008-GT   Berges Martínez Begoña - Enviament sol·licitud exempció 
vehicle matriculat a nom de minusvàlid v- 
22/01/2008   000003/2008-GT   Cid Prieto Manuel - Sol·licitant exempció de l’ivtm del vehicle 
matricula v9856dm per minusvalidesa 
22/01/2008   000009/2008-GT   Rodríguez Ségol Antonia - Sol. exempció ivtm 6468-fyl per 
minusvalidesa del sol·licitant. 
22/01/2008   002307/2007-GT   López Sánchez Alejandro - Exempció de l’ivtm per 
minusvalidesa 
22/01/2008   002823/2007-GT   Conejos Terol Jaime - Sol. exempció de l’ivtm 0535 ckb per 
minusvalidesa 
22/01/2008   002826/2007-GT   Sánchez Oliver Ana - Sol. exempció ivtm per minusvalidesa 
22/01/2008   002836/2007-GT   Raygal Martí Susana - Sol. l’anul·lació exempció ivtm 7577-dxb 
i l’exempció del vehicle matricul 
22/01/2008   002849/2007-GT   Ruiz Sola Esperanza - Sol. exempció de l’ivtm  2326gs per 
minusvalidesa 
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22/01/2008   002850/2007-GT   Cardos Artigas José Luis - Sol. exempció ivtm 6713-fdr per 
minusvalidesa 
22/01/2008   002853/2007-GT   López González José Javier - Sol. exempció ivtm 8193-fkz per 
minusvalidesa 
22/01/2008   002860/2007-GT   Contreras Russafa Francisco - Sol. exempció ivtm v-3789-hg per 
minusvalidesa 
22/01/2008   002862/2007-GT   Sanchis Alonso Juan José - Sol. exempció ivtm 5714-bnh per 
minusvalidesa 
22/01/2008   002865/2007-GT   Villarino Bartolomé Emilio - Sol. exempció ivtm v-2256-fp per 
minusvalidesa 
22/01/2008   002867/2007-GT   Cortes Sánchez Ángel - Sol. exempció ivtm v-8283-ed per 
minusvalidesa 
22/01/2008   002870/2007-GT   Alos Ibáñez Teresa - Sol. exempció de l’ivtm 0292bhr per 
minusvalidesa 
22/01/2008   001674/2007-GT   González Pastor Maragda - Liquidació ocupació de via pública 
per inspecció de policia local 
22/01/2008   001677/2007-GT   Construccions I Reformes Bonval, SL - Liquidació ocupació de 
via pública per inspecció policia 
22/01/2008   001683/2007-GT   Reformes Bonrasa, SL - Liquidació ocupació de via pública per 
inspecció de policia local 
22/01/2008   001685/2007-GT   Badester, SL - Liquidació ocupació de via pública per inspecció 
de policia local 
22/01/2008   001689/2007-GT   Nuevos Diseños Urbanos, SL - Liquidació ocupació de via 
pública per inspecció de policia local 
22/01/2008   001708/2007-GT   Estructures Xirivella, SL - Liquidació ocupació via pública per 
inspecció de policia local. 
22/01/2008   001711/2007-GT   Pérez I García Constructores Almenara - Liquidació ocupació 
via pública per inspecció de polic 
22/01/2008   001716/2007-GT   Muñoz Romero Carmen - Liquidació ocupació via pública per 
inspecció de policia local. 
22/01/2008   001721/2007-GT   Construcciones Fandos E Hijos, SL - Liquidació ocupació via 
pública per inspecció de policia el 
22/01/2008   001726/2007-GT   Viciano Amores José Ángel - Liquidació ocupació via pública 
per inspecció de policia local. 
22/01/2008   001730/2007-GT   Construcciones Hermanos Alacreu Scp - Liquidació ocupació 
via pública per inspecció de policia 
22/01/2008   001756/2007-GT   Cuenca Ceballos Cristina - Liquidació ocupació via pública per 
inspecció de policia local. 
22/01/2008   001758/2007-GT   Tur Carretero Enrique Joaquín - Liquidació ocupació via pública 
per inspecció de policia local. 
22/01/2008   001764/2007-GT   Espinosa Ruiz Roberto - Liquidació ocupació de via pública per 
inspecció de la policia local 
22/01/2008   001765/2007-GT   Construcciones Fandos E Hijos, SL - Liquidació ocupació de via 
pública per inspecció de la poli 
22/01/2008   001776/2007-GT   Construccions Alpevi, SL - Liquidació ocupació de via pública 
per inspecció de policia local. 
22/01/2008   002196/2007-GT   Albert Vinuesa Ramón - Liquidació ocupació via pública per 
inspecció de policia local. 
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22/01/2008   002201/2007-GT   Servicios Hosteleros El Maño, SL - Liquidació ocupació via 
pública per inspecció de policia loc 
22/01/2008   002215/2007-GT   Vlad Andreea Catalina - Liquidació ocupació via pública per 
inspecció de policia local. 
22/01/2008   002223/2007-GT   Gómez Giménez Amparo - Liquidació ocupació via pública per 
inspecció de policia local 
22/01/2008   002225/2007-GT   Ramos Domínguez Manolo - Liquidació ocupació via pública 
per inspecció de policia local. 
 
3 CANVI PORTAVEU SUPLENT GRUP MUNICIPAL SEGREGACIÓ 
PORTENYA. EXP. 01/07-C 
 Després de la constitució de la nova corporació municipal, en la sessió extraordinària que 
tingué lloc el dia 4 de juliol del 2007 es donà compte al Ple de la corporació municipal de la 
constitució dels grups polítics i designació de portaveus, i entre ells de la designació del Sr. 
Manuel González Sánchez com a suplent de portaveu del Grup Municipal de Segregació 
Portenya. 
 El portaveu de l’esmentat grup polític ha presentat escrit en què comunica el canvi de 
suplent de portaveu, que passa a ser la Sra. Pilar Fernández Chirivella. 

 
Per tot això, es dóna compte al Ple del canvi de suplent de portaveu del Grup Municipal 

de Segregació Portenya que passa a ser la Sra. Pilar Fernández Chirivella, en substitució del Sr. 
Manuel González Sánchez. 
 
4 CANVI REPRESENTANTS GRUP MUNICIPAL SEGREGACIÓ PORTENYA EN 
COMITÉ SALUT LABORAL I CONSELL CULTURA. EXP. 02/08-C 
 Després de la constitució de la nova corporació municipal, en la sessió extraordinària que 
tingué lloc el dia 4 de juliol del 2007, es va adoptar acord de nomenament dels representants 
d’aquest Ajuntament en el Comité de Seguretat i Salut Laboral, designant-se entre ells el Sr. 
Manuel González Sánchez a proposta del Grup Municipal de Segregació Portenya. 

D’altra banda, en la sessió ordinària que tingué lloc el dia 26 de setembre del 2007, el Ple 
va aprovar el nomenament de vocals de diversos consells sectorials municipals, a proposta dels 
grups polítics, i entre ells, els vocals del Consell Municipal de Cultura de Sagunt. 
 El portaveu del Grup Municipal de Segregació Portenya ha presentat escrit en què 
proposa els següents canvis en relació als acords de referència: 

Designació del Sr. Raúl Navarro Gómez com a membre del Comité de Seguretat 
i Salut Laboral, en lloc de l’anteriorment nomenat Sr. Manuel González 
Sánchez. 

− 

− Nomenament del Sr. Pedro Falla Ramos com a vocal titular del Consell 
Municipal de Cultura, en substitució de l’anteriorment designat Sr. Jaime Goig 
Torres. 

 
Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 
PRIMER: Nomenar el Sr. Raúl Navarro Gómez com nou membre del Comité de 

Seguretat i Salut Laboral, en substitució del Sr. Manuel González Sánchez. 
SEGON: Nomenar el Sr. Pedro Falla Ramos com a vocal titular del Consell Municipal de 

Cultura, en substitució de l’anteriorment designat Sr. Jaime Goig Torres. 
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5 NOMENAMENT VOCALS CONSELL ECONÒMIC I SOCIAL DE SAGUNT EN 
REPRESENTACIÓ DELS COMERCIANTS. EXP. 29/08-AY 

 Mitjançant un acord del Ple de la corporació municipal adoptat en la sessió ordinària que 
tingué lloc el 28 d’abril del 1992 es va determinar la creació i es van aprovar els  Estatuts del 
Consell Econòmic i Social de Sagunt. Tal òrgan es constituïa com un consell sectorial les 
funcions del qual eren la consulta, estudi i assessorament de l’Ajuntament de Sagunt en matèries 
referents al desenvolupament econòmic i local i política d’ocupació municipal. 
 Mitjançant un acord del Ple de la corporació municipal adoptat en la sessió ordinària que 
tingué lloc el 29 de juny del 2000 es procedeix a una modificació dels Estatuts del Consell 
Econòmic i Social de Sagunt. 
 Sotmesos aquests al termini d’informació pública i audiència als interessats previst en la 
legislació vigent (art. 49 de la Llei 7/85, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local), 
sense que s’haja presentat reclamació o cap suggeriment cal entendre aquests definitivament 
aprovats, tal com s’arreplega en el precepte legal mencionat en la seua redacció definitiva donada 
per l’addenda d’un paràgraf final incorporat per la Llei 11/99 (Llei 11/99, de 21 d’abril, que 
modifica la Llei de Bases de Règim Local). 
 Com s’arreplega en l’articulat dels Estatuts del Consell Econòmic i Social de Sagunt, art. 
11 d’aquests, els/les representants que conformen el Ple de tal Consell són persones triades per 
les entitats, institucions i organitzacions a què representen. El seu nomenament s’efectua pel Ple 
municipal. 
 D’acord amb el que preveu la legislació vigent (art. 131 del Reial Decret 2568/1986, de 
28 de novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic 
de les Entitats Locals, en concordança amb l’art. 22.2 de la Llei 30/92, de 26 de novembre, de 
Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú), els 
mencionats Estatuts constitueixen les pròpies normes de funcionament del Consell Econòmic i 
Social de Sagunt. 
 En la sessió que tingué lloc l’últim 4 de desembre del 2007 el Consell de Comerç de 
Sagunt va nomenar els seus representants en el Consell Econòmic i Social de Sagunt. A saber: 
 Titulars: Sr. Alfonso Hernández, amb domicili a efectes de notificacions al carrer Fornás 
núm. 26-baix, 46520 el Port de Sagunt i Sra. Dolores Torrent Rodríguez, amb domicili a efectes 
de notificació al carrer Concepción Arenal núm. 13-baix, 46520 el Port de Sagunt. 
 Suplents: Sr. José Luis Doblaré Rubio, amb domicili a efectes de notificacions al carrer 
Benicadell núm. 2, 46520 el Port de Sagunt i Sr. Marcelo Quadros Ginel, amb domicili a efectes 
de notificacions al carrer Sant Pere núm. 69-1, 46520 el Port de Sagunt. 
 D’acord amb tot l’anterior i basant-se en els següents Fonaments de Dret: 
Llei 7/85, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local. 
Llei 11/99, de 21 d’abril, que modifica la Llei de Bases de Règim Local. 
Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals. 
Llei 30/92, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del 
Procediment Administratiu Comú. 
Estatuts del Consell Econòmic i Social de Sagunt (Acord del Ple de la Corporació Municipal de 
Sagunt de data 29 de juny del 2000). 
 
 Per tot això, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa Permanent de 
Benestar Social, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 
 Nomenar les persones que es relacionen a continuació, designades pel Consell de Comerç 
de Sagunt com a vocals del Consell Econòmic i Social de Sagunt, així com els seus suplents: 
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 Titulars: Sr. Alfonso Hernández, amb domicili a efectes de notificacions al carrer Fornàs 
núm. 26-baix, 46520 el Port de Sagunt i Sra. Dolores Torrent Rodríguez, amb domicili a efectes 
de notificació al carrer Concepción Arenal núm. 13-baix, 46520 el Port de Sagunt. 
 Suplents: Sr. José Luis Doblaré Rubio, amb domicili a efectes de notificacions al carrer 
Benicadell núm. 2, 46520 el Port de Sagunt i Sr. Marcelo Quadros Ginel, amb domicili a efectes 
de notificacions al carrer Sant Pere núm. 69-1, 46520 el Port de Sagunt. 
 
6 ACORD SERVEI D’ATENCIÓ AL CIUTADÀ. EXP. 15/2008-PS 

Reunits en la Mesa General de Negociació, d’una part els representants de 
l’Administració del Govern Municipal de l’Ajuntament de Sagunt i d’una altra els representants 
dels Empleats Públics de l’Ajuntament de Sagunt en data 22 de gener del 2008, han aconseguit 
l’acord següent: 

“Dins de les mesures de modernització dutes a terme per aquest Ajuntament, en el 
pressupost i Relació de Llocs de Treball per a l’any 2006 es va contemplar la creació d’un nou 
servei denominat SAIC (Servei d’Atenció i Informació al Ciutadà), concebut com un departament 
descentralitzat funcionalment de la resta d’àrees d’aquest Ajuntament, encara que orgànicament 
adscrit a la Secretaria General de la corporació, per a l’atenció integral al ciutadà, tant de 
personal, telefònica com a virtual, donant cabuda a la introducció de noves tecnologies per al 
compliment dels objectius i programes previstos en el marc general per a la millora de la qualitat 
en l’Administració ressenyats pel RD 951/05 de 29 de juliol. 

Per això, i a fi d’organitzar el servei des del punt de vista dels recursos humans, tant pel 
que fa a la classificació dels llocs, les retribucions, les funcions  i l’horari, si bé el seu establiment 
es realitzarà en diferents fases, sent la primera d’elles la que afectarà la  Tinència d’Alcaldia, 
s’acorda: 

1. La creació del nou servei afecta la relació de llocs de treball en diversos aspectes: 
Quant a la classificació dels llocs, hi ha onze en total, cinc al nucli de Sagunt i altres sis al 
nucli del Port. D’aquests, deu tindran la denominació d’Administratiu d’atenció al 
ciutadà, dins de l’escala d’Administració General, subescala administrativa, amb grup de 
titulació barrat C1/C2, amb un Complement de Destinació 18 i Complement Específic 
C1-9. 

− 

− 

El restant serà una Direcció de Negociat dins de l’escala d’Administració General, 
subescala administrativa amb grup de titulació C1, Complement de Destinació 20. 

Quant a les retribucions, es crea el complement Específic C1-9 per als llocs 
d’Administratiu d’Atenció al Ciutadà, compost pels factors següents: 
Factor bàsic C1-1..................................................496,57 euros  
Factor dificultat tècnica (15% CD 18)................60,927 euros. 
Factor jornada partida...........................................120 euros. 
                                    TOTAL............................ 677,497 euros 
Així mateix, es crea el Complement Específic C1-17 per al lloc de la Direcció de 

Negociat de l’Oficina d’Atenció al Ciutadà compost pels factors següents: 
C1-7 (comandament, responsabilitat)................................682,87 euros  
Factor dificultat tècnica (15% CD 20)................67,86 euros  
Factor jornada partida.............................................120 euros.  
                                     TOTAL............................870,73 euros 
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Pel que fa a les funcions, els llocs són polivalents i per tant els empleats han de  donar una 
primera informació al ciutadà sobre qualsevol de les àrees competencials de 
l’Ajuntament. 

− 

  Així mateix, es donarà registre a tots aquells tràmits que seran resolts des dels 
departaments corresponents, encara quan existisquen tràmits que per la seua senzillesa puguen ser 
resolts en el mateix moment.  

En el moment que l’horari d’atenció al públic, és de dilluns a dijous de 8.30 h a 17 h 
ininterromput. Els divendres l’horari seria de 8:30 h a 15 h. 
Dit horari continuat de matí i vesprada no serà aplicable els mesos de juliol i agost, que serà 
només de matí de 8:30 h a 15 hores. 

Quant a l’horari del personal:  
A. Dilluns a dijous horari de 9 h a 17 hores, amb una hora per al dinar. 
Dit horari es realitzarà per un funcionari cada dia de dilluns a dijous en els dos centres de 
treball, treballant per tant una vesprada a la setmana, sense perjudici que determinades 
vesprades existisquen dues persones, segons les necessitats del servei. 
B. Resta del Personal realitzaran l’horari habitual, 8 h a 14 hores, amb horari flexible de 7 h a 
8 h i de 14 h a 15 h, garantint-se que sempre romanga almenys una persona fins a les 15 h de 
la vesprada perquè el servei no quede desatés.  

 Dit horari queda condicionat a la futura revisió en el termini d’un any prèvia negociació 
de Mesa General de Negociació, en virtut de l’anàlisi del funcionament del servei i de les 
necessitats reals d’aquest. 

Per a l’obertura inicial de les oficines es destinaran els funcionaris que en aquests 
moments es troben exercint les funcions d’atenció al públic i registre tant en la Tinència 
d’Alcaldia com en el Palau Municipal i edifici Camí Reial. 

Cada una de les oficines tindrà el seu personal adscrit, no obstant això, podrà existir 
mobilitat entre les oficines en cas de necessitat puntual. 

Respecte la provisió dels distints llocs de treball: 
Es procedirà a la redistribució dels llocs de treball corresponents en virtut de la potestat 

d’autoorganització de l’administració, procedint-se’n posteriorment a la reclassificació en les 
condicions anteriorment assenyalades. 

En la resta de llocs de no coberts definitivament, es procedirà a la provisió definitiva per 
concurs de mobilitat de funcionaris de carrera de la Corporació Local del grup d’Administratius 
d’Administració General, una vegada realitzat el procediment de consolidació d’ocupació 
temporal extraordinari entre funcionaris interins de la categoria d’auxiliars d’Administració 
General.” 

Finalment, de conformitat amb l’informe de la Direcció de Personal i donat l’acord 
adoptat en la Mesa General de Negociació, en la sessió extraordinària, de data  22 de gener del 
2008, s’ha de procedir a la creació del lloc 1.1.89.7 

L’art. 22.2. i) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, de Bases del Règim Local, determina la 
competència del Ple “per a l’aprovació de la plantilla de personal i de la relació de llocs de 
treball, la fixació de les retribucions complementàries fixes i periòdiques dels funcionaris  i el 
nombre i règim del personal eventual”. 

Considerant així mateix que l’art. 38.1 de la Llei 7/2007, de 12 d’abril, de l’Estatut Bàsic 
de l’Empleat Públic, determina que “1. En les meses de Negociació  corresponents, els 
representants  de les administracions Públiques podran concertar Pactes i Acords amb la 
representació de les Organitzacions Sindicals legitimades a tals efectes, per a la determinació de 
condicions de treball dels funcionaris de dites Administracions”. 
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Considerant que així mateix l’art. 38.3 de la Llei 7/2007,  de 12 d’abril, de l’Estatut Bàsic 
de l’Empleat Públic, determina que “3. Els Acords versaran sobre matèries competència dels 
òrgans de govern  de les Administracions Públiques. Per a la seua validesa i eficàcia serà 
necessària la seua aprovació  expressa i formal per aquests òrgans”. 

Considerant que de conformitat amb l’art. 38.6 de la Llei 7/2007, “els Pactes celebrats i 
els Acords, una vegada ratificats, hauran de ser remesos a l’Oficina Pública que cada 
administració competent determine i l’Autoritat respectiva ordenarà la seua publicació en el 
Butlletí Oficial que corresponga en funció de l’àmbit territorial”. 

 
 De les 17 hores i 10 minuts a les 17 hores i 12 minuts, se suspén momentàniament la 
sessió per a permetre les intervencions del públic en aquest assumpte, en virtut del que preveu la 
Carta de Participació de Sagunt.  
 

Per tot això, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa de Presidència i 
Govern Interior, l’Ajuntament Ple, per unanimitat, ACORDA: 

PRIMER: Aprovar l’acord subscrit per l’Ajuntament de Sagunt i les Organitzacions 
Sindicals en Mesa General de Negociació, en data 22 de gener de 2008, així com l’acord adoptat 
en Mesa General de Negociació en la sessió extraordinària en la mateixa data. 

SEGON: Procedir a la modificació de la relació dels llocs de treball de l’Ajuntament de 
Sagunt en els termes anteriorment exposats.  

TERCER: Procedir a la publicació  i registre del present acord. 
QUART: Publicar l’acord inicial d’aprovació de modificació de RPT en el Butlletí Oficial 

de la Província de València, obrint un termini d’informació pública i audiència als interessats pel 
termini de trenta dies per a la presentació de reclamacions i suggeriments. 

CINQUÉ: Transcorregut tal termini, es resoldran totes les reclamacions i suggeriments 
presentats dins del termini  i aprovació definitiva pel Ple. 

En el cas que no s’haguera presentat cap reclamació o suggeriment, s’entendrà 
definitivament adoptat l’acord fins llavors provisional. 
 
7 APROVACIÓ CONVENI COL·LABORACIÓ AMB L’INSTITUT VALENCIÀ DE 
LA JOVENTUT PER A LA GESTIÓ DEL CENTRE D’ASSESSORAMENT I 
PROMOCIÓ LABORAL DENOMINAT “JOVEMPLEO”. EXP. 02/08 

L’objecte d’aquest conveni és instrumentar la col·laboració de l’Institut Valencià de la 
Joventut i de l’Ajuntament de Sagunt en la gestió del centre d’assessorament i promoció laboral, 
denominat JOVEMPLEO, ubicat a la ciutat de Sagunt, que ambdues parts van posar en marxa el 
2001. El centre d’assessorament i promoció laboral (JOVEMPLEO) funciona com un servei 
integrat i únic sota la direcció de l’IVAJ. Aquest servei, en l’àmbit del municipi de Sagunt i de la 
comarca del Camp de Morvedre, respon a la programació dels serveis de la delegació de joventut 
del municipi. Amb aquesta finalitat, el servei d’assessorament i promoció laboral manté una 
coordinació operativa periòdica amb el responsable tècnic de joventut de l’Ajuntament de Sagunt. 
  L’Institut Valencià de la Joventut prestarà, mitjançant mitjans propis o aliens, el servei 
d’informació laboral, assessorament professional i promoció d’ocupació (JOVEMPLEO) en 
l’àmbit del Camp de Morvedre, segons s’especifica en l’Annex II del conveni. Les despeses que 
s’originen per aquest concepte  seran finançats, fins a un màxim de noranta-huit mil euros 
(98.000 euros), a càrrec del capítol II, subconcepte pressupostari 228800 del pressupost de 
despeses de l’IVAJ per al 2008. 

L’Ajuntament de Sagunt aporta l’espai físic on s’ubica el centre, així mateix, 
l’Ajuntament de Sagunt assumeix el manteniment dels mitjans materials aportats fent-se càrrec 
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de les despeses corrents de funcionament (mobiliari, material fungible i reprografia) i franqueig, 
inclosos els derivats de neteja, aigua, llum i telecomunicacions. 

Aquest conveni estarà vigent fins al 31 de desembre d’enguany. Aquesta vigència podrà 
ser prorrogada anualment, abans de l’extinció del termini pactat, mitjançant la formalització 
d’una addenda, sempre que ho permeten les dotacions pressupostàries corresponents. 
 

Durant el debat, s’absenten momentàniament de la sessió els Srs. Goig i Navarro i la Sra. 
Fernández. 

 
Per tot això, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa Permanent de 

Benestar Social, el Ple de l’Ajuntament, per 22 vots a favor de PP, PSOE, SP, BLOC i EU i 3 
abstencions dels Srs. Goig i Navarro i la Sra. Fernández (en aplicació de l’art. 100.1 del ROF), 
ACORDA: 

PRIMER: Aprovar el conveni de col·laboració que s’adjunta en l’expedient i es té ací per 
reproduït a tots els efectes. 
 
8 APROVACIÓ PLA MUNICIPAL D’ATENCIÓ A DROGODEPENDÈNCIES 2008-
2009. EXP. 30/2008-SS  

Considerant la legislació vigent a la Comunitat Valenciana en matèria de 
drogodependències i altres trastorns addictius; i el que estableix el Pla Autonòmic Valencià sobre 
drogodependències i altres trastorns addictius pel que fa a les competències que li corresponen a 
l’administració local atribuïdes als articles 43 i 44 de la Llei 3/97 on queden de manifest entre 
altres les competències següents:  

En aquells ajuntaments de la Comunitat Valenciana de mes de 20.000 habitants de fet 
o de dret tenen la competència i responsabilitat referides a l’aprovació i execució del 
Pla Municipal sobre Drogodependències elaborat en coordinació i de conformitat amb 
els criteris establits en el Pla Autonòmic sobre drogodependències i altres trastorns 
addictius que incloga programes de prevenció i inserció social, així com d’informació, 
assessorament i motivació de drogodependents a través dels serveis socials generals i 
especialitzats. 

− 

− 

− 

La coordinació dels programes de prevenció i reinserció social que es desenvolupen 
exclusivament en l’àmbit del seu municipi. 
El foment de la participació social i el suport de les institucions sense ànim de lucre 
que al municipi desenvolupen les actuacions previstes en el pla municipal. 

A la vista del Pla elaborat per la tècnica municipal de la Unitat de Prevenció Comunitària 
en drogodependències d’aquest Ajuntament i considerant que aquest estableix i arreplega la 
normativa aplicable vigent en matèria de drogodependències i altres trastorns addictius, així com 
les línies d’intervenció  a desenvolupar pel període comprés en els anys 2008-09. 
 
 Durant el debat s’absenten momentàniament de la sessió la Sra. Hernández i el Sr. García. 

 

Per tot això, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa Permanent de 
Benestar Social, el Ple de l’Ajuntament, per 20 vots a favor de PP, PSOE, SP, BLOC i EU i 2 
abstencions de la Sra. Hernández i Sr. García (en aplicació de l’art. 100.1 del ROF),  ACORDA: 

PRIMER: L’aprovació del Pla Municipal de Drogodependències per al període 2008-
2009, per un cost total de 132298.52 €, les despeses del qual corresponen a personal, una 
diplomada en Treball Social (100% de dedicació) més el suport de la Unitat Administrativa (15% 
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de dedicació), un tècnic auxiliar i un auxiliar tècnic d’acció social (33% de dedicació) supervisió 
i suport de la Direcció de Secció (5% de dedicació) tot això consignat en el capítol I de la funció 
3130. Al qual cal afegir el pressupost consignat en la partida 3133.22604. Així com a despeses 
d’activitats corresponents als programes d’informació, prevenció escolar i temps lliure. 

SEGON: Sol·licitar anualment a la Conselleria que tinga competència en matèria de 
drogodependències i altres trastorns addictius el finançament per a l’execució d’aquest.  

 
9 RATIFICAR ACORD JUNTA GOVERN LOCAL SOL·LICITUD A 
CONSELLERIA TERRITORI I VIVENDA DE 19 DE DESEMBRE DEL 2003, PER LA 
QUAL ES CONVOQUEN AJUDES PER A ACTIVITATS MEDIAMBIENTALS. EXP. 
495/07-AY 
 Mitjançant l’Ordre de 19 de desembre del 2003 de la Conselleria de Territori i Vivenda 
(DOGV NÚM. 4662 de 2 de gener del 2004) es convoquen ajudes per a la realització d’activitats 
mediambientals. 

Vist l’acord adoptat per la Junta de Govern Local, el dia vint-i-vuit de desembre de dos 
mil set pel qual s’aprova la sol·licitud de subvenció emesa per la regidoria de Medi Ambient, 
conforme l’esmentada Ordre de la Conselleria de Territori i Vivenda de 19 de desembre del 2003. 

Segons les bases per la qual es regula la convocatòria, per al cas d’entitats locals, s’haurà 
d’aportar acord adoptat per l’alcalde de la corporació amb la posterior ratificació del Ple o de la 
Comissió quan acredite tindre aquesta facultat delegada, amb anterioritat a la resolució de les 
ajudes. 

 
Per tot això, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa Permanent de 

Política Territorial i Sostenibilitat, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 
PRIMER: Ratificar l’acord de Junta de Govern Local del dia vint-i-vuit de desembre de 

dos mil set, pel qual s’aprova la sol·licitud de subvenció emesa per part de la Regidoria de Medi 
Ambient. 
 
 En aquests moments es reintegren a la sessió els Srs. Goig, Navarro i García i les Sres. 
Fernández i Hernández. 
 
10 RECURS DE REPOSICIÓ SUNP-VI TERCERA FASE. EXP. 34/02-PL 

Vist el recurs de reposició interposat pel Sr. FELIPE MOLINA LÓPEZ, en representació 
de RESIDENCIAL SECTOR 2 OEST, SL, contra l’acord adoptat pel Ple de la corporació en la 
sessió de data 17.5.2007, en el qual s’assenyalava en relació amb l’expedient 34/2002 PL, entre 
altres punts, el següent: 

“RESULTANT NÚM. 4. CANVI DE LA MODALITAT DE RETRIBUCIÓ. 
 En l’acord plenari de data 29.9.2005 s’assenyalava el següent: 
 “7. Aquest Ajuntament, en relació amb el seu aprofitament resultat de la cessió gratuïta 
obligatòria dels propietaris, procedirà a abonar a l’agent urbanitzador en la modalitat de EN 
TERRENYS, en la proporció proposada per l’agent urbanitzador en la seua plica jurídic 
econòmica, és a dir, el 33%. Atés que tals terrenys tenen l’afecció legal de construcció de 
vivenda protegida en tot cas, està s’estendrà a les parcel·les que agent urbanitzador perceba de 
l’Ajuntament, en concepte de retribució.” 
 Per mitjà d’aquest acord es procedeix a realitzar l’oportú canvi de criteri de manera que 
la modalitat de retribució triada serà la de pagament per l’Ajuntament a l’agent urbanitzador 
EN METÀL·LIC de la seua retribució, la qual cosa atenen a un criteri de millor gestió dels 
recursos municipals. 
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 És admissible el canvi de criteri en aquest moment ja que: 
Encara no s’ha formalitzat cap contracte amb l’agent urbanitzador que vincule a 
ambdós parts, per la qual cosa és admissible en aquests moments els canvis que es 
formulen per l’Ajuntament. No suposen una alteració unilateral dels termes d’un 
contracte pel qual aquest no està signat. 

− 

− Atén a la fórmula de retribució preferent establida en el PAI (pagament en metàl·lic 
com a fórmula supletòria) pel qual no es desnaturalitza ni altera l’esquema definit per 
l’agent urbanitzador en la seua proposta. 

 A la vista de tot el que exposa ES PROPOSA al Ple de la corporació: 
... 
 SEGON: Considerar que la documentació presentada per l’entitat RESIDENCIAL 
SECTOR 2 OEST, SL, en data 19.4.2007, RE 20.450, consistent en Pla Parcial i document 
d’Homologació, compleixen amb els condicionants d’ordenació imposades en l’acord de data 
29.9.2005, amb els matisos i condicionants indicats en la part expositiva.” 
 Respecte a l’argumentació plantejada en el recurs de reposició, el recurrent considera amb 
tal acord lesionats diversos preceptes, tant de la llei 30/92, RJA- PAC, així com de la legislació 
de contractació administrativa. 

 El recurrent esmenta amb tota rotunditat la legislació aplicable a la potestat de revisió dels 
propis actes de l’administració que es regula en la llei 30/92. Però és necessari tindre en compte 
que en el present cas no s’està davant d’un acte administratiu unilateral que només necessita de la 
voluntat d’una de les parts de la relació jurídica administrativa, la de l’administració, sinó que 
s’està davant d’un contracte, que necessita del concurs de voluntats d’ambdues parts, 
l’administració i el contractista. Per això potser hauria sigut més precís mencionar els articles 
específics que figuren en la legislació de contractació administrativa sobre el tema, els arts. 61 i 
ss del Reial Decret Legislatiu 2/2000, de CAP.  Dels quals de totes maneres es desprenen idees 
procedimentals molt semblants a les esgrimides pels recurrents i que no es poden rebatre en ser 
nocions de dret administratiu totalment assumides per tots els destinataris d’aquest.  

Aquests articles, referents a la potestat de l’administració per a revisar els seus propis 
actes i decisions no es considerava per part d’aquest Ajuntament que foren d’aplicació al cas 
concret ja que tal com es plantejava en l’acord  municipal recorregut (i que s’ha transcrit abans) 
es jutjava que ni tan sols existia un contracte ja que aquest no havia sigut formalitzat. 
 Davant d’aquest punt de partida de les afirmacions municipals, inexistència d’un 
contracte, el recurrent invoca en el seu recurs la literalitat de l’art. 53 del RD Legislatiu 2/2000, 
que assenyala que el mer acord d’adjudicació ja perfecciona el contracte. Respecte d’això és 
necessari tindre en compte que a l’hora d’adoptar l’acord es va partir de la premissa que els PAI 
configurats en la LRAU, a diferència dels contractes regulats pel RD Legislatiu 2/2000, no té 
definit per l’Administració l’objecte del contracte amb caràcter previ a la fase de licitació. No hi 
ha plecs de condicions ni generals ni particulars abans que l’aspirant a contractista presente la 
seua plica sinó que el pronunciament públic de les condicions de contractació es produeix a 
posteriori, corregint la proposta de conveni de l’aspirant. Després hi ha un marge de dubte que la 
dita previsió de l’art. 53 de la llei de contractes puga ser aplicada a un esquema procedimental 
diferent de manifestació de voluntats d’ambdues parts. Aqueixa és una qüestió que precisament 
ha corregit la Llei 16/2005, LUV, en la qual s’aproven unes bases generals i unes particulars 
abans de traure el procediment a licitació i els aspirants accepten aqueixes condicions 
contractuals fixades unilateralment per l’administració en presentar les seues propostes d’acord 
amb aquestes. Per això invocar la literalitat d’un article, el 53, a un procediment desenvolupat 
conforme a la LRAU admet un marge de dubte ja que s’està parlant de dues vies procedimentals 
distintes.  
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 No obstant això, la LRAU no diu res respecte d’això del moment del perfeccionament del 
Programa d’Actuació Integrada i tenint en compte el que disposa l’art. 29.13 d’aquesta llei, que 
assenyala: 
 13. Altres incidències.  

Les relacions derivades de l’adjudicació del Programa es regiran per les normes rectores 
de la contractació administrativa en el que aquestes no contradiguen allò que s’ha disposat per 
aquesta Llei ni siguen incompatibles amb els principis d’aquesta en els termes que 
reglamentàriament siguen desenvolupats. 
 El que en definitiva remet al que disposa l’esmentat art. 53 de la Llei de contractes (RD 
legislatiu 2/2000) invocat i conforme al qual 
 “Els contractes es perfeccionen mitjançant l’adjudicació realitzada per l’òrgan de 
contractació competent, siga quin siga el procediment o la forma d’adjudicació utilitzats”. 

La literalitat de la llei és clara i precisa i si bé hi ha un marge de dubte amb suport en els 
raonaments abans exposats, aquest no es considera suficient com per a desvirtuar-lo. 

En definitiva es considera que efectivament existiria un dret contractual invocable per part 
de l’aspirant a agent urbanitzador seleccionat a exigir que en el contracte a signar amb 
l’administració figure la fórmula de retribució en terrenys, sense que existisca una marge de 
maniobra per part de l’Ajuntament per a decidir el contrari, perquè això suposaria anar contra 
autèntics actes declaratius de drets (de naturalesa contractual) sense que opere la premissa 
suficient per a això (per motius de legalitat), ja que els simples motius d’oportunitat no són 
suficients. 
 
 Per tot això, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa de Política 
Territorial i Sostenibilitat, el Ple de l’Ajuntament, per 17 vots a favor de PP, PSOE i EU, 6 vots 
en contra de SP i 2 abstencions de BLOC, ACORDA: 
 PRIMER: Estimar el recurs de reposició interposat pel Sr. FELIPE MOLINA LÓPEZ, en 
representació de RESIDENCIAL SECTOR 2 OEST, SL, contra l’acord adoptat pel Ple de la 
corporació en la sessió de data 17.5.2007, basant-se en els raonaments indicats en la part 
expositiva. 

 En conseqüència, suprimir de tal acord plenari el contingut següent sense que establisca 
una redacció alternativa: 

“RESULTANT NÚM. 4. CANVI DE LA MODALITAT DE RETRIBUCIÓ. 
 En l’acord plenari de data 29.9.2005 s’assenyalava el següent: 
 “7. Aquest Ajuntament, en relació amb el seu aprofitament resultat de la cessió gratuïta 
obligatòria dels propietaris, procedirà a abonar a l’agent urbanitzador en la modalitat d’EN 
TERRENYS, en la proporció proposada per l’agent urbanitzador en la seua plica 
juridicoeconòmica, és a dir, el 33%. Atés que tals terrenys tenen l’afecció legal de construcció de 
vivenda protegida en tot cas, està s’estendrà a les parcel·les que agent urbanitzador perceba de 
l’Ajuntament, en concepte de retribució.” 
 Per mitjà del present acord es procedeix a realitzar l’oportú canvi de criteri de manera 
que la modalitat de retribució triada serà la de pagament per l’Ajuntament a l’agent 
urbanitzador EN METÀL·LIC de la seua retribució, la qual cosa atenen a un criteri de millor 
gestió dels recursos municipals. 
 És admissible el canvi de criteri en aquest moment ja que: 

Encara no s’ha formalitzat cap contracte amb l’agent urbanitzador que vincule 
ambdues parts, per la qual cosa és admissible en aquests moments els canvis que es 
formulen per l’Ajuntament. No suposen una alteració unilateral dels termes d’un 
contracte perquè aquest no està signat. 

− 
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Atén a la fórmula de retribució preferent establida en el PAI (pagament en metàl·lic 
com a fórmula supletòria) pel que no es desnaturalitza ni altera l’esquema definit per 
l’agent urbanitzador en la seua proposta.” 

− 

• 

• 

 
11 PROPOSICIÓ RECTIFICACIÓ ERROR MATERIAL ACORD MODIFICACIÓ 
ORDENANÇA FISCAL REGULADORA TAXA CONCURRÈNCIA ALS 
PROCEDIMENTS DE SELECCIÓ DEL PERSONAL CONVOCATS PER 
L’AJUNTAMENT DE SAGUNT I ELS SEUS ORGANISMES AUTÒNOMS. EXP. 
22/2007-IT 

Sotmés a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per unanimitat es 
ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia. 

 
En  relació amb l’expedient de modificació de la Taxa per Modificació de l’Ordenança fiscal 

reguladora de la Taxa per la concurrència als procediments de selecció del personal convocats per 
l’Ajuntament de Sagunt i els seus organismes autònoms, l’acord provisional adoptat pel Ple 
d’aquesta corporació el passat 7 de novembre del 2007, elevat a definitiu per no haver-se 
formulat reclamacions pateix d’un error material de transcripció, concretament, en l’apartat 2 de 
l’article 5 (beneficis fiscals): 

On diu “Gaudiran d’una bonificació del 50 per 100 de l’import corresponent d’aquesta els 
subjectes passius pertanyents a una família nombrosa de categoria especial”  
Ha de dir “Gaudiran d’una bonificació del 50 per 100 de l’import corresponent d’aquesta 
els subjectes passius pertanyents a una família nombrosa de categoria general”. 

L’article 105 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions 
Públiques i del Procediment Administratiu Comú disposa que les Administracions Públiques 
podran rectificar en qualsevol moment, d’ofici o a instància dels interessats, els errors materials, 
de fet o aritmètics existents en els seus actes. 
  

Per tot això, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa d’Economia i 
Finances i Especial de Comptes, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

PRIMER. Rectificar l’error material contingut en l’apartat 2 de l’article 5 de l’Ordenança 
fiscal reguladora de la Taxa per la concurrència als procediments de selecció del personal 
convocats per l’Ajuntament de Sagunt i els seus organismes autònoms en el sentit anteriorment 
exposat, el qual queda redactat com segueix: 

“2. Gaudiran d’una bonificació del 50 per 100 de l’import corresponent d’aquesta els subjectes 
passius pertanyents a una família nombrosa de categoria general”. 

SEGON. Publicar la present rectificació en el Butlletí Oficial de la Província”. 
 
12 PROPOSICIÓ PP, SEIXANTA ANIVERSARI DECLARACIÓ DRETS HUMANS. 
EXP. 01/08-M 

Sotmés a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per unanimitat es 
ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia. 

 
Llegida la proposició presentada pel grup municipal Popular, que diu: 
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“L’any 2008 es compleix el seixanta aniversari de l’adopció i proclamació per l’Assemblea 
General de les Nacions Unides de la Declaració Universal dels Drets Humans, fita històrica de 
transcendent importància que aconsella una commemoració extraordinària. 
 La Carta dels Drets Humans va suposar en el seu moment un esforç comú per a superar i 
eradicar qualsevol conducta atemptatòria contra la dignitat i igualtat de tots els éssers humans 
amb la finalitat de, des del seu respecte, aconseguir la consecució d’un món concebut des de la 
llibertat de la persona que propicie l’harmonia en la relació entre els diversos estats. 
 A pesar de l’esperit que va impulsar la proclamació dels drets fonamentals, no sempre han 
trobat el suport i la consideració desitjables entre els pobles. 
 La vulneració sistemàtica del contingut de la Declaració dels Drets Humans és una realitat 
en distints punts del planeta, i el seu ple reconeixement continua trobant esculls fins i tot en el si 
de les democràcies més avançades, circumstància que imposa la necessitat que, tant des de les 
institucions com des de la societat civil, s’impulse de forma decidida la labor iniciada fa seixanta 
anys a fi de consolidar el compromís adquirit per a l’èxit del vertader respecte i observança dels 
Drets Fonamentals. 
 El caràcter intrínsec d’aquests Drets a la condició humana, abstracció feta de l’entorn 
cultural, social i polític de la persona, implica l’exigència del seu absolut respecte per al ple 
desenvolupament d’aquesta, base imprescindible per a l’òptima convivència dels ciutadans dins 
d’un estat de dret.  
 La sensibilització, tant de les institucions públiques, com de la ciutadania, és fonamental a 
fi de combatre i contindre qualsevol actitud que supose el menyscabament dels Drets Humans. 

Per tot allò que s’ha exposat, es proposa al Ple l’adopció dels acords següents: 
PRIMER: Impulsar la celebració d’actes institucionals, així com difondre entre els 

ciutadans del nostre municipi la Carta dels Drets Humans.  
SEGON: Transmetre el present acord a les associacions i col·lectius ciutadans ubicats al 

municipi, perquè puguen dur a terme actes de celebració i commemoració. 
TERCER: Proclamar el nostre respecte i completa Adhesió a la Declaració Universal dels 

Drets Humans, aprovada mitjançant una resolució de l’Assemblea General de les Nacions Unides 
de 10 de desembre de 1948. 

QUART: Procedir a la lectura pública de la Declaració Universal dels Drets Humans.” 
 

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 
Aprovar la proposició amunt transcrita, que es té ací reproduïda a tots els efectes. 

 
13 PROPOSICIÓ CONJUNTA TEATRE ROMÀ. EXP. 02/08-M 

Sotmés a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per unanimitat es 
ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia. 

 
Llegida la proposició presentada pel grup municipal Bloc, PSOE i Esquerra Unida, que 

diu: 
“Gloria Calero Albal, portaveu del Grup Municipal Socialista PSOE, Francesc Fernández 

i Carrasco, portaveu del Grup Municipal del Bloc Nacionalista Valencià, Fernando López Egea, 
portaveu del Grup Municipal d’Esquerra Unida a l’Ajuntament de Sagunt, davant del Ple de 
l’Ajuntament, en suport al Col·lectiu pel Patrimoni Saguntí i respecte a la sentència sobre el 
Teatre Romà 

EXPOSEN 
Perquè volem el nostre poble cal construir i no derrocar 
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PERQUÈ VOLEM EL NOSTRE POBLE, rebutgem enèrgicament que les obres de 
rehabilitació del Teatre Romà de Sagunt es derroquen perquè aquesta actuació, donat el seu 
traumàtic impacte urbanístic, trencarà el desenvolupament urbà, cultural, turístic, social i 
econòmic del poble. 

Demanem a la Generalitat que, des del respecte a la sentència del Tribunal Suprem, 
estudie totes les alternatives legals que existeixen abans de procedir a la demolició perquè si es 
dóna aquesta possibilitat complir la sentència serà afonar el poble. Es posaria en perill la 
consolidació del Festival Sagunt a Escena i tants altres esdeveniments culturals –com el Festival 
Grecollatí d’ací a la Setmana de Cultura Clàssica- que ens resulten essencials per a la promoció 
turística de la ciutat. Apostem perquè el Teatre Romà continue sent un teatre i tinga un ús 
funcional en la seua dimensió educativa i cultural perquè el gaudisquen saguntins i visitants. Que 
siga un monument viu i no un monument mort. 

Demanem a la Generalitat que els diners que costaria una hipotètica demolició 
s’invertisca en projectes de present i futur lligats a la revitalització econòmica i cultural de 
Sagunt. Que s’invertisquen en el patrimoni saguntí: que s’invertisquen en el museu didàctic del 
teatre que fomentaria el seu ús educatiu, que s’invertisquen que el teatre siga un monument 
accessible per a tots, que s’invertisquen a Sagunt a Escena, que s’invertisquen en el castell, que 
s’invertisquen en infraestructures turístiques, que s’invertisquen en plans de dinamització 
turística, que s’invertisquen en la dinamització del comerç local, que s’invertisquen en millorar el 
barri jueu, que s’invertisquen Ciutat Vella, que s’invertisquen també en el nostre patrimoni 
industrial. 

PERQUÈ VOLEM EL NOSTRE POBLE, no ens pronunciem ni a favor ni en contra de 
les obres de rehabilitació del Teatre Romà, respectem totes les opinions, però considerem que 
això és una polèmica que ja forma part del passat i que ha perjudicat molt la ciutat de Sagunt. Ha 
sigut una baralla estèril que ens ha condemnat a l’oblit i ha paralitzat les inversions en el nostre 
patrimoni, tot just cal veure l’estat actual del castell de la ciutat, i que, en tot cas, ha sigut 
utilitzada políticament i no ha beneficiat els ciutadans. 

Perquè estem orgullosos del nostre teatre, perquè estem orgullosos del Festival Sagunt a 
Escena i del Festival Grecollatí, perquè estem orgullosos del barri jueu, perquè estem orgullosos 
del castell, perquè estem orgullosos de la ciutat vella, perquè estem orgullosos del nostre 
patrimoni històric i també de l’industrial, volem fer una aposta definitiva pel futur i que els diners 
públics de tots els valencians no es malgaste a derrocar, sinó a construir, que els nostres fills 
continuen sentint-se orgullosos del llegat que els hem deixat, un patrimoni viu i revalorat que siga 
també orgull de tots els valencians. 

En aqueix sentit, els partits sotasignants realitzen al Ple la següent PROPOSICIÓ: 
1. Que l’Ajuntament de Sagunt recolze, signe el manifest del Col·lectiu pel Patrimoni 

Saguntí, li done la difusió adequada i la penge en la seua pàgina web. 
2. Que com a institució que representa tots els saguntins recolze a aquest Col·lectiu en les 

accions que realitze i actue com a mediador amb la Generalitat en els termes que en 
aquest manifest s’arrepleguen.” 

 
  Abans d’iniciar el debat, a les 18 hores i 40 minuts, se suspén momentàniament la sessió 
per a permetre les intervencions del públic en aquest assumpte, en virtut del que preveu la Carta 
de Participació Ciutadana de Sagunt. La sessió es reprén a les 19 hores. 

 
En el debat, el portaveu del Grup SP, Sr. GOIG, demana expressament que la seua 

intervenció conste en acta i la presenta per escrit.  Dita intervencó és del següent tenor literal: 
“Bé, bona vesprada a tots, faré la intervenció en dues parts. En primer lloc explicaré per 

què no ens sumem en principi al manifest del col·lectiu pel patrimoni saguntí, i en segon lloc 
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explicarem el vot de Segregació Portenya que ja avance que serà un vot favorable a aquesta 
moció.  

Com que volem que conste en acta aquesta intervenció, perquè volem que conste 
literalment. Aclariré també que els regidors de Segregació Portenya votaran com a grup, encara 
que Iniciativa Porteña ens va donar la llibertat de vot en consciència. Segregació Portenya no ha 
volgut sumar-se al Manifest Col·lectiu pel Patrimoni Saguntí, en considerar la seua redacció 
excloent per a la sensibilitat d’una àmplia majoria de veïns del Port. No obstant, entenem, que 
redaccions com aquesta, lluny de perjudicar el moviment segregacionista, posen de manifest una 
doble realitat municipal a nivell històric, social i cultural per a la qual nosaltres estem sol·licitant 
el reconeixement polític i administratiu que cal, per tant açò no ha de ser obstacle perquè 
nosaltres hui recolzem aquesta moció. 

Segregació Portenya donarà suport a aquesta moció. I ho ferà més enllà de les formes, per 
una qüestió de concepte, per una qüestió de convicció: 

El teatre romà de Sagunt és patrimoni de tots els valencians i igual que vam dir en el seu 
moment respecte al Castell deuria ser patrimoni de tota la humanitat. Per tant ha d’estar allunyat 
de qualsevol confrontació política. Són molts els que van pensar que no es va haver de realitzar 
una rehabilitació d’aquestes característiques, embolicades des del primer moment en la polèmica 
i que va servir, en el seu moment, per a desviar l’atenció sobre el lamentable estat de la ciutat 
factoria, la nau de tallers, la gerència, el forn alt i també el patrimoni històric de Sagunt. 
Considerem que seria un error que aquest Ple torne a l’estèril debat polític. Per tant, i des del 
màxim respecte a la resolució judicial, que els segregacionistes no qüestionem, entenem que com 
diu el manifest, la Generalitat ha d’estudiar, respecte a la mateixa, totes les alternatives legals 
possibles perquè, d’una altra manera el nucli de Sagunt es veuria notablement perjudicat i, per 
descomptat, no serà Segregació Portenya qui amb el seu vot, que en aquests moments resulta 
decisiu, perjudique els seus veïns de Sagunt. D’altra banda Segregació Portenya ha demanat 
sempre respecte i acatament a la voluntat majoritària dels veïns del Port, per tant, per principis i 
per coherència, respectarem la voluntat majoritària dels veïns de Sagunt votant a favor d’aquesta 
moció, moltes gràcies.” 

 
  Durant el debat, el portaveu del Grup Popular Municipal presenta una esmena a la totalitat 
del següent tenor literal:  

“PRIMER: Que l’Ajuntament manifeste la seua voluntat que l’execució de la sentència 
sobre el teatre roman possibilita la seua reversió i continuat ús cultural d’acord amb les 
determinacions dimanants dels informes tècnics i obrants i les conclusions de la comissió 
multidisciplinària, que es crea a l’efecte, buscant en tot cas el màxim consens social.  

SEGON: Sol·licitar l’assistència d’un tècnic municipal, en aqueixa comissió tècnica 
multidisciplinària, per a millor coneixement i opinió municipal respecte d’això. 

TERCER: Traslladar de l’acord al Tribunal Superior de Justícia de la Comunitat 
Valenciana i a la Conselleria de Cultura.” 

Esmena que, sotmesa a votació, és rebutjada per 9 vots a favor de PP i 16 vots en contra 
de PSOE, SP, BLOC i EU. 
  

Per tot això, sotmés a votació el fons de l’assumpte, del Ple de l’Ajuntament, per 16 vots a 
favor de PSOE, SP, BLOC i EU i 9 vots en contra de PP, ACORDA: 

Aprovar la proposició al principi transcrita la part dispositiva de la qual és del següent 
tenor literal: 
 PRIMER: Que l’Ajuntament de Sagunt recolze, signe el manifest del Col·lectiu pel 
Patrimoni Saguntí, li done la difusió adequada i la penge en la seua pàgina web. 
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 SEGON: Que com a institució que representa tots els saguntins recolze aquest Col·lectiu 
en les accions que realitze i actue com a mediador amb la Generalitat en els termes que en el 
mateix manifest s’arrepleguen. 
 
 A les 20 hores i 10 minuts se suspén momentàniament la sessió per a permetre les 
intervencions del públic present, i es reprén la sessió a les 21 hores i 10 minuts. 
 
14 PROPOSICIÓ PSOE, GERÈNCIA. EXP. 03/08-M 

Sotmés a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per unanimitat es 
ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia. 

 
De les 21 hores i 10 minuts a les 21 hores i 15 minuts, el Sr. Alcalde s’absenta de la 

sessió, i és substituït en la Presidència pel primer tinent d’alcalde, Sr. Serrano. 
 

Llegida la proposició presentada pel grup municipal Socialista, que diu: 
“En el Ple ordinari del mes de desembre es va adoptar l’acord d’iniciar els tràmits 

necessaris per a la modificació del Pla General d’Ordenació Urbana seguint les línies generals del 
pla que s’adjunt a l’expedient. 

Al llarg del debat plenari els grups que van recolzar aquest acord van mantindre com un 
més dels arguments favorables a l’adopció del mateix que la modificació proposada havia sigut 
consensuada amb el titular del sòl de la gerència, la qual cosa facilitava la possibilitat que la 
gerència fóra per fi pública. 

En aqueix convenciment, i fent cas omís a la veus, que tant des de la Plataforma per la 
Gerència Pública com de la resta de les forces polítiques, advertien que la proposta presentada era 
prematura, no tenia el consens suficient, així com de la informació tècnica i jurídica necessària 
per a l’adopció d’un proposta d’aqueixa magnitud, van adoptar un acord que ja ha començat a fer 
aigua, posant-se de manifest que resultarà inviable la seua execució. 

El desconeixement de la proposta per part d’Arcelor, com a subjecte principal, unit a la 
incertesa sobre l’acceptació per part d’aquesta empresa de la ubicació del sòl que es pretén 
permutar i la constatació que part d’aqueix sòl és de titularitat privada, fa que la proposta 
adoptada siga, tal com ja advertim, un brindis al sol. 

Per això, i a fi de recuperar el consens perdut i aconseguir un acord satisfactori, el Grup 
Municipal Socialista de l’Ajuntament de Sagunt proposa al Ple l’adopció dels acords següents: 

PRIMER: Que de manera urgent es convoque Comissió extraordinària d’urbanisme on 
per part dels tècnics municipals s’emeta un informe sobre la titularitat de tot el sòl afectat per la 
proposta, i les implicacions que tindria sobre l’acord la titularitat privada del sòl. A aquesta 
comissió, així com a totes les que sobre aquest tema es realitzen, haurà de ser convocada la 
Plataforma pro gerència Pública. 

SEGON: Que per part de l’alcalde es convoque, a la major brevetat, una reunió entre 
Arcelor i els portaveus dels grups polítics d’aquest Ajuntament.” 
 
 Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per 10 vots a favor de PSOE, BLOC i EU i 15 vots en 
contra de PP i SP, ACORDA: 
 No aprovar la proposició amunt transcrita. 
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15 PROPOSICIÓ PSOE, TRANSPORT. EXP. 04/08-M 
Sotmés a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament 

d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per unanimitat es 
ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia. 

 
Llegida la proposició presentada pel grup municipal Socialista, que diu: 
“Durant el mandat de l’anterior corporació, en matèria de transport urbà, es va posar en 

marxa el servei de la targeta transport en les seues modalitats estàndard, jubilat i estudiant. 
Inicialment el cost de la targeta (al voltant de tres euros) va ser assumit per la mateixa empresa de 
transport a fi de promocionar-ne l’ús. 

En aquest moment, expedides entorn a 1.000 targetes, els nous abonats han de fer efectiu 
aquest cost en sol·licitar la targeta. 

Entenem que subvencionar el cost de la targeta és una aportació simbòlica assumible per 
la corporació local, i representa un al·licient i impuls per al seu ús, la qual cosa ha de repercutir 
en una major utilització del transport públic, beneficiant especialment als col·lectius de jubilats i 
estudiants que representen el major percentatge d’usuaris. 

Per això, i a fi de facilitar la implantació del sistema de targeta de transport a la nostra 
ciutat i promocionar-ne l’ús de transport urbà, el Grup Municipal Socialista de l’Ajuntament de 
Sagunt proposa al Ple l’adopció de l’acord següent: 

PRIMER. Que d’acord amb l’empresa concessionària del servei de transport urbà, es 
procedisca per part d’aquesta corporació a subvencionar el cost de la targeta en les modalitats de 
bo transport estudiants i jubilats.” 
 
 Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat,  ACORDA: 
 Aprovar la proposició amunt transcrita que es té ací per reproduïda a tots els efectes. 
 
16 PROPOSICIÓ SP, CELEBRACIÓ SESSIÓ PLENÀRIA EXPEDIENT DE 
SEGREGACIÓ EN PORT DE SAGUNT.-  EXP. 05/08-M 

Sotmés a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per unanimitat es 
ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia. 

 
Llegida la proposició presentada pel grup municipal Segregació Portenya i modificada pel 

propi grup onent, la redacció del qual queda de la següent manera: 
“El dret és l’ordre normatiu i institucional de la conducta humana en societat inspirat en 

postulats de justícia, la base del qual són les relacions socials existents que determinen el seu 
contingut i caràcter. En altres paraules, és el conjunt de normes que regulen la convivència social 
i permeten resoldre els conflictes interpersonals. 

L’anterior definició dóna compte del dret positiu o efectiu, però no explica el seu 
fonament; per això juristes, filòsofs i teòrics del dret han proposat al llarg de la història diverses 
definicions alternatives, i distintes teories jurídiques sense que existisca, fins a la data, consens 
sobre la seua validesa. L’estudi del concepte del Dret el realitza una de les seues branques, la 
Filosofia del Dret. Amb tot, la definició proposada inicialment resol airosament el problema de 
validesa del fonament del Dret, en integrar el valor Justícia en el seu concepte. 

Des del punt de vista objectiu, es diu del conjunt de lleis, reglaments i la resta de 
resolucions, de caràcter permanent i obligatori, creades per l’Estat per a la conservació de l’ordre 
social. Açò sense tindre en compte si és o no justa; és a dir, que si s’ha dut a terme el procediment 
adequat per a la seua creació, hi ha la norma siga justa o no ho siga.  
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És aquest últim punt “conservació de l’ordre social” pel que Segregació Portenya com a 
grup polític municipal triat i abonat per un gran nombre de veïns del municipi, planteja en 
aquesta sessió, la petició de “canviar el lloc de celebració del ple que serà convocat en breu per a 
tractar el “expedient de Segregació Municipal”. 

Després d’aquesta introducció acudim al Reglament d’Organització, Funcionament i 
Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986 de 28 de novembre que 
en l’article 85 (1) estableix:  

“El ple celebrarà les seues sessions en la casa consistorial, palau provincial o seu de la 
corporació de què es tracte, excepte en els supòsits  de força major en què, a través de la 
convocatòria o d’una resolució de l’alcalde o president dictada prèviament i notificada a tots els 
membres de la corporació, podrà habilitar-se un altre edifici o local a l’efecte. En tot cas es farà 
constar en acta aquesta circumstància”. 

Els regidors de Segregació Portenya, coneixem les dificultats interpretatives que es troben 
a l’hora de diferenciar el concepte de causa major i cas fortuït, per això acudim al prestigiós 
diccionari de María Moliner Uso del Español, una de les principals obres de la lexicografia 
espanyola on es defineix “força major” com la necesidad que obliga ineludiblemente a hacer 
cierta cosa i ineludiblement com no susceptible de ser eludido.  

Per aquest motiu, donades les greus deficiències espacials i d’accessibilitat amb què 
compta el saló de plens de la Casa Consistorial i l’escassetat de temps per a donar-li solució i a 
causa del gran nombre de veïns d’avançada edat entre les voluntats del qual es troba l’assistència 
com a públic a la sessió plenària referenciada, tenint en consideració el gran nombre de 
signatures dels veïns que avalen l’expedient, considerem entre altres com a causa de força major, 
el fet de no haver pogut adequar l’edifici en temps i forma per a la sessió. 

Consideració que porta a Segregació Portenya a la petició de celebrar el Ple al nucli del 
Port, i proposa l’habilitació de la Casa de Cultura o del Centre Cívic com a llocs idonis per a la 
seua realització, per la bona ubicació, espai i accessibilitat que presenten ambdós edificis.  

(1) Concordança: article 49 Text refós de les disposicions legals vigents en matèria de 
Règim Local, Reial Decret Legislatiu 781/1986 de 18 d’abril. 

Després d’allò que s’ha exposat, presentem a la consideració del Ple l’adopció del 
següent: 
ACORD 

 L’Ajuntament de Sagunt, reunit en sessió plenària, insta a l’alcalde perquè en l’exercici 
de les seues funcions i de les seues competències done suport i recolze la celebració del debat del 
Ple sobre l’Expedient de Segregació al nucli del Port, bé en la Casa de Cultura o al Centre Cívic, i 
que prenga en consideració i respecte d’aquesta manera les decisions del gran nombre de veïns 
del municipi. Igualment, sol·licita que aquest suport es faça amb la mateixa intensitat amb què es 
donen suport a altres assumptes d’aquesta magnitud.” 
 
 Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per 6 vots a favor de SP, 11 vots en contra de PP i 
BLOC i 8 abstencions de PSOE i EU, ACORDA: 
 No aprovar la proposició amunt transcrita. 
 
17 PROPOSICIÓ SP, VOTACIÓ SECRETA EN PLE SEGREGACIÓ. EXP. 06/08-M 

Sotmés a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per unanimitat es 
ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia. 

 
A proposta del grup ponent, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 
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Retirar el present assumpte de l’ordre del dia. 
 
 En aquests moments els regidors integrants del Grup Municipal de Segregació Portenya 
abandonen definitivament la sessió. 
 
18 PROPOSICIÓ BLOC, SEU POLICIA AUTONÒMICA A SAGUNT. EXP. 07/08-M 

Sotmés a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per unanimitat es 
ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia. 

 
Llegida la proposició presentada pel grup municipal Bloc, que diu: 
“Les noves formes de delinquir, la violència associada a aquestes, la rapidesa en què s’ha 

produït aquest canvi..., i algunes causes més han fet que l’adaptació dels cossos de seguretat a 
aquesta nova realitat siga costosa. Nou material, nova formació, nous agents... són necessaris 
per a tornar a adaptar aquestes variables. Dins d’aquest aspecte des del BLOC considerem que 
el treball que s’està fent va en una molt bona línia i, per això, la nostra proposta busca ajudar 
encara més que els ciutadans estiguem més segurs als nostres carrers i a les nostres cases. 

L’Estatut valencià del 82 ja parla que la Generalitat Valenciana està facultada per a 
vigilar i custodiar els seus edificis i instal·lacions. Així mateix, afig que “hi haurà un cos únic 
de policia autònoma de la Comunitat Valenciana, que estarà regulat per llei de les Corts 
Valencianes, conforme al que estableix la llei orgànica prevista en l’article 149.29 de la 
Constitució”. A pesar d’aquesta possibilitat els grans partits que ens han governat mai s’han 
esforçat molt a donar-li contingut i a madurar aquesta proposta sempre que la Policia 
Autonòmica valenciana fóra una realitat. 

El recent estatut de 2006 també parla d’aquest tema encara que ho fa mantenint la base 
de l’anterior i afegint poques coses a destacar. 

No obstant tal com ha manifestat el govern valencià recentment, s’està treballant en 
l’ampliació de la policia autonòmica i s’està estudiant la possibilitat d’obrir 6 noves subseus 
d’aquesta al País Valencià. 

Per tot el que exposa el Grup Municipal del Bloc Nacionalista Valencià en l’Ajuntament 
de Sagunt realitza als òrgans de Govern corresponents, la següent:  

PROPOSICIÓ 
 1. Que l’Ajuntament demane al conseller responsable una reunió per a exigir que el 
municipi de Sagunt compte amb una futura seu de la policia autonòmica al seu territori.” 
 
 Durant el debat el Sr. García abandona definitivament la sessió. 
  

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per 7 vots a favor de PSOE i BLOC, 11 vots en 
contra de PP i EU i 1 abstenció del Sr. García (en aplicació de l’art. 100.1 del ROF), ACORDA: 
 No aprovar la proposició amunt transcrita. 
 
19 PROPOSICIÓ BLOC, CONTAMINACIÓ AMBIENTAL, INFORMACIÓ 
CIUTADANA. EXP. 08/08-M 

Sotmés a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per unanimitat es 
ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia. 

 
Llegida la proposició presentada pel grup municipal Bloc Nacionalista, que diu: 
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“L’accés a la informació en matèria de medi ambient ve regulada per la Llei 27/2007 en la 
qual es determina quines dades i/o informació s’han de mantindre accessibles per a la ciutadania. 
Igualment hi ha diferents reglamentacions en matèria de qualitat de l’aire i prevenció i control de 
la contaminació que obliguen a fer públiques diferents dades en quan a nivells de contaminació i 
emissions de les activitats industrials més contaminants. 

A Sagunt, el Pla d’Acció Local de l’Agenda 21 Local de Sagunt arreplega en la seua acció 
2.5.1. la Creació d’un Observatori de la Sostenibilitat i la publicació periòdica d’informació 
relacionada amb la qualitat ambiental del municipi. El desenvolupament d’aquest observatori 
hauria d’atendre a paràmetres de control respecte a qualitat de l’aire i nivells de soroll, 
abocaments, generació i eliminació de residus, índex de recollida selectiva, així com dades 
referents a la biodiversitat, etc. 

En aquest sentit, i arran del desenvolupament de la legislació anteriorment esmentada, hi 
ha nombrosos organismes i registres que, d’una banda, ofereixen informació respecte a la qualitat 
ambiental i per una altra determinen quines són les activitats industrials que generen un major 
grau de contaminació: la Xarxa Valenciana de Vigilància Atmosfèrica, la Xarxa de radiació 
ultraviolada, el Registre EPER, el mostratge en continu del soroll ambiental en les grans ciutats, 
etc.  

Tota aquesta informació es troba dispersa i és de difícil accés i comprensió per al ciutadà. 
Hauria de realitzar-se una labor de sensibilització i de traducció dels nivells de contaminació a 
paràmetres i límits que la gran part de la ciutadania fóra capaç d’entendre, ja que és important 
que la població conega quins són els límits tolerables per a la salut i de la mateixa manera quan 
ens trobem per damunt o per davall d’aqueixos límits, per a ser conscients de quina és la qualitat 
del nostre ambient i poder determinar l’origen de la contaminació que la minva. 

Pel que exposa el Grup Municipal Bloc Nacionalista Valencià en l’Ajuntament de Sagunt 
proposa al Ple l’adopció de la següent  
PROPOSICIÓ 

1. Que l’Ajuntament de Sagunt cree l’Observatori de la Sostenibilitat on publique i 
centralitze tota aquella informació de caràcter ambiental relacionada amb la contaminació i la 
qualitat ambiental del nostre entorn.  

2. Que l’Ajuntament, per mitjà d’aquest Observatori, actue com a entitat d’accés a 
aquestes dades, posant a la seua disposició els mitjans de difusió del mateix Ajuntament com el 
servei d’informació al ciutadà per SMS, la seua pàgina web, realitzar informes periòdics o altres 
alternatives com poden ser la ubicació de panells en diferents llocs de la ciutat tal com es fa en 
altres ciutats europees.” 
 
 Sotmés l’assumpte a votació, es produeix un empat per 9 vots a favor de PSOE, EU i 
BLOC i 9 vots en contra de PP. 

Repetida la votació, en aplicació del que preveu l’art. 100.2 del ROF, es reitera l’empat 
novament per 9 vots a favor de PSOE, EU i BLOC i 9 vots en contra de PP; davant d’això 
decideix el vot de qualitat de l’alcalde i el Ple de l’Ajuntament, ACORDA: 

No aprovar la proposició amunt transcrita. 
 
 PRECS I PREGUNTES: 
 
 El Sr. ALCALDE-PRESIDENT indica: “Llig les preguntes del PSOE, per què no estan 
les biblioteques públiques obertes, bo, diu, en el ple ordinari del mes d’octubre del 2007 va ser 
aprovada una proposició del Grup Segregació Portenya per la qual s’aprovava l’obertura de les 
biblioteques municipals en horari prou ampli per a prestar servei als estudiants en èpoques 
d’exàmens. Ha passat un temps més que raonable perquè per part de l’equip de govern es 
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prengueren les mesures necessàries per a complir a aquest acord, i atés que els estudiants ja es 
troben immersos en període d’exàmens li preguntem. 

Un, per què no estan les biblioteques públiques en horari especial per a donar cobertura a 
les necessitats dels estudiants. 

Dos, quan es va a posar en marxa aquest servei. 
Senyor Vayà, té dos minuts i mig a completar en dos torns.”  
 
El regidor delegat d’Ensenyament, Sr. VAYÀ, manifesta: “Bé, vostés saben els 

universitaris especialment fins fa, fins a l’any passat se n’anaven els de Sagunt, parle, se 
n’anaven a estudiar a la politècnica, a les respectives universitats, etc. I el tema de la biblioteca es 
tracta d’una gran inversió, i a més són diversos els locals que Bancaixa té cedits a altres 
organismes, perquè el primer organisme que ens dirigim va ser a Bancaixa, pareix que tenen una 
sala que. Bo, pareix que l’única sala que podria estar disponible està dedicada a exposicions, i tal 
i que els ve molt malament. Aquest va ser un servei que va posar Bancaixa pel seu compte la 
fundació precisament per a, total que per aquest lloc jo he quedat amb el senyor president de 
Bancaixa a visitar la setmana que ve els locals que podem, però no obstant la gestió ja està feta a 
nivell nostre, que és a qui correspon. 

Sempre no es qui ha dit abans això del pressupost, sempre comptant amb el pressupost, 
s’obriria perquè a gener i febrer no arribem s’obriria els mesos de juny, juliol i setembre i allí fa 
falta dues persones com a mínim, un guàrdia de seguretat per baix, i una altra persona dalt a la 
sala.  

Seria convenient obrir en horari del 22, de 10 a 6 del matí, per diversos motius, entre 
altres perquè a les vuit més o menys comença la setmana laboral en el centre cívic on hi ha molta 
activitat, i llavors, està el servei de neteja i tota aquesta història. Aproximadament el cost d’açò 
durant aquests tres mesos serà d’uns 6.000 € segons em diu el tècnic i tal, i seria en la pròpia 
biblioteca per no buidar les altres sales que estan ocupades i passar-nos el dia ficant i traient 
llibres. 

Només es disposaria de 80 places aproximadament, ja sabeu que a Sagunt en són 60, i 
amb el temps s’anirà precisant tot açò. Però en funció del que deia abans, no sé qui, si eres tu, del 
pressupost, bo, els mesos de juny, juliol i setembre estarà en funcionament d’aquest servei. No sé 
qui ho ha dit, tu no perquè no has parlat. És clar, Gloria, està clar.” 
 

El regidor del Grup PSOE, Sr. CHOVER, indica: “Els déiem, ens ha encantat l’explicació, 
però ho déiem en la mateixa pregunta, ha passat un temps més que raonable, açò és del mes 
d’octubre, si haguérem pretés que açò es posara en marxa el mes de juny potser ho hauríem 
presentat a aquestes altures, però açò es presenta el mes d’octubre, precisament per a tindre en 
compte aquest període de febrer, de gener febrer que és quan els universitaris tenen els exàmens, 
i estan utilitzant l’única possibilitat que té que és la Casa de Cultura Capellà Pallarés en torn rodat 
agafant tiquets, etc., etc. 

Igual que s’ha habilitat diners per a altres coses es podria haver habilitat si s’haguera 
volgut respecte d’això açò. Perquè, clar, ara mateix ja està pràcticament vençut açò, fins al 15 de 
febrer, en quasi totes les parts a València mateix estan obertes totes les biblioteques públiques en 
horari de nit perquè els estudiants estudien, i ací precisament es planteja al mes d’octubre, i jo 
crec que ho aprovàrem per unanimitat perquè es done solució quan és necessària, ara em diu, no 
això per al mes de juny ja estarà previst, doncs encara sort que estarà el mes de juny perquè 
podria estar per a febrer de l’any que ve. 

Entenem que aquesta era una qüestió d’interés general i d’interés per als estudiants i per 
açò es va fer una proposta que es va fer per unanimitat, però és que ens estem donant compte que 
moltes propostes que s’aproven per unanimitat o per majoria estan passant, i estan passant i no 
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s’actua i no es fa res. Ací es va acordar també que ens reuniríem amb el Pla de Dinamització del 
Producte Turístic per a veure això del museu industrial que es va aprovar en majoria, aqueixa 
reunió fa tres o quatre mesos que es va acordar en Ple. En fi que hi ha molts acords que estan 
sistemàticament incomplint-se. Vostés estan ací, entre altres coses, per complir els acords de Ple. 
Aquesta era una qüestió molt senzilla, molt concreta, molt específica, i perquè vosté em diga tres 
mesos després que fa falta un vigilant i un conserge, home, ja ho suposàvem, ja ho suposàvem, 
però era perquè açò es posara en marxa. Així és que el que li demanem és que execute els acords 
de Ple que per a això es prenen.” 
 

El Sr. ALCALDE-PRESIDENT llig: “Següent pregunta del BLOC, la primera és en quina 
situació és troba la negociació empresa propietària de la Gerència?, els terrenys on s’ha proposat 
traslladar l’edificabilitat de la Gerència són de titularitat municipal? 

La segona, quin ha sigut el posicionament de l’Ajuntament respecte de la modificació de 
la modificació de l’autorització integrada de LAFARGE ASLAND recentment concedida en la 
qual s’augmenta la capacitat d’emissió de COTS? 

 
El portaveu del Grup PP, Sr. MUNIESA, indica: “No n’hi ha hagut cap, perquè es tracta 

d’un procediment substanciat i va decidir exclusivament per la Conselleria de Medi Ambient, la 
Direcció de Qualitat Ambiental.” 

 
El portaveu del Grup BLOC, Sr. FERNÁNDEZ, manifesta: “Comprendrà, Sr. Muniesa, 

que aquesta pregunta, més enllà de la seua contestació i de la senzillesa de com ha contestat i s’ha 
quedat, senyor Muniesa, jo crec que vosté, com a regidor de Medi Ambient, a part de portar un 
jersei verd, que és el més verd que vosté pot arribar a ser, haurà d’entendre, haurà d’entendre la 
nostra preocupació per l’evolució, l’evolució que s’està produint en una empresa que està situada 
pràcticament, i sense pràcticament, dins del nucli urbà del Port de Sagunt, i que ja no sabem si és 
una empresa de producció de ciments, o una incineradora de residus de qualsevol tipus, entre ells. 
Açò és el que li demanem, és que veure de quina manera podem tractar aquesta qüestió que 
evidentment ja sabem que hi ha una autorització ambiental integrada per part de la Conselleria 
perquè jo crec que la situació comença a ser preocupant, el tipus, encara que estiguera previst, 
però jo crec que ens haurem de replantejar alguna qüestió respecte d’aquesta capacitat o 
d’aqueixa possibilitat de cremar aquest tipus de residu. Jo sobretot i per això plantejàvem l’altra 
qüestió. Jo crec que moltes vegades els ciutadans sense ser alarmistes en moltes ciutats s’està 
informant públicament a través de pantalles de la situació de contaminació en aquest moment, 
perquè hi ha molta gent que té problemes, i als quals no es pot avisar amb antelació suficient, 
vosté sap que entre altres coses, en aquesta ciutat i molt específicament al Port de Sagunt, hi ha 
prou dies al llarg de l’any que se superen indicadors de la mateixa Organització Mundial de la 
Salut per a la qualitat de l’aire.  

Per tant, com més transparència, i en aquest cas en concret jo crec que en algun moment, 
per això hem fet la pregunta, haurem d’abordar aquesta qüestió, perquè jo crec que és molt 
preocupant.” 
 

El portaveu del Grup PP, Sr. MUNIESA, indica: “No puc dir una altra cosa que 
evidentment si a vosté li preocupa, a mi, com a delegat, en major grau, també per la 
responsabilitat que comporta el càrrec que em toca exercir, com a delegat de Medi Ambient, quan 
li he dit cap, jo supose que vostés també es van assabentar d’açò perquè ho van llegir en el 
Butlletí Oficial que es va publicar el 21 de gener. Jo li deia cap, perquè resulta que quan un ho 
llig, parla que preveu que l’autoritat competent, i ací quan parlem de competent és qui està 
substanciant, és la Conselleria, podrà autoritzar exempcions als valors límits d’emissió de COT, 
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que el Carboni Orgànic Total, que mesura la qualitat d’aire abocat amb gasos procedents de la 
calcària o altres substàncies orgàniques en els casos en què no procedisca de la incineració de 
residus perquè parlàvem procedents de la calcària o altres substàncies orgàniques.  

Per tant pel que vosté deia d’aquest temor que es convertisca en una simple incineradora, 
no si el que s’ha revisat en aquest moment, i d’acord amb la legalitat que estableix aquest 
procediment i amb tots els controls existents que cada vegada són majors, entenem que està 
emparat en aqueixa legalitat. Li deia que dins d’aqueixes atribucions que té qui substància el 
procediment, nosaltres com a Ajuntament no som part, no és com quan l’autorització ambiental 
integrada s’inicia, nosaltres informem encara que la decisió última per llei és en aquest cas és de 
la Conselleria de Medi Ambient. I a col·lació amb els punts anteriors aqueix és un dels treballs, 
quant al que em diu de mesuraments, de qualitats i tal, estem treballant braç a braç, sobretot amb 
el tema de l’Agenda 21, per a intentar que totes aqueixes dades i de la seua publicitat via com 
vosté manifesta de panells que en alguna ciutat fins i tot existeixen, i nosaltres, bo, la intenció és 
que en un futur, també, i per tant tota aqueixa informació siga pública i accessible.” 

 
El Sr. ALCALDE-PRESIDENT llig: “Una altra pregunta del BLOC també, perquè s’ha 

retolat només en castellà els senyals de prohibició d’accés dels camions al municipi? 
 
El regidor delegat de Mobilitat, Sr. MARTÍ, diu: “Bo, doncs en el moment en què es va 

suscitar en el Ple el tema de l’estacionament de camions, els camions que hi havia en la ciutat, 
vam veure la possibilitat d’allò més ràpid possible col·locar els panells, i els panells que hi havia 
disponibles en aqueix moment eren els que hi havia en aqueix moment en castellà, i es van 
procedir a encarregar-los, els que més ràpid els poguera servir per a col·locar-los com més 
prompte millor, perquè és el material que hi havia en aqueix moment.” 

 
El portaveu del Grup BLOC, Sr. FERNÁNDEZ, manifesta: “Bé, jo crec que, Sr. Martí, 

bo, jo es que vosté respecte del tema de valencià no té gens de sensibilitat, ja ho sabem des de fa 
molt de temps, però això a mi no m’importa, això a mi no m’importa, perquè vostés demostren 
dia a dia, i no sols vostés, en aquest Ple que pareix que estiguem en l’altiplà molts dies, jo a 
vegades no sé si ho confonc, és una cosa sorprenent, el municipi de Sagunt, la seua representació 
política, respecte de l’idioma propi de la Comunitat, és una cosa impressionant, però, en fi, 
aqueixa és una qüestió que a mi ja m’importa poc, és un símptoma, però el que sí que m’importa 
naturalment és que vosté no complisca les ordenances municipals, vosté no pot incomplir les 
ordenances municipals, vosté no pot incomplir el reglament d’ús del valencià d’aquest 
Ajuntament, no és competent, vosté no pot interpretar, és el problema que tenen alguns regidors, 
vosté ha de complir perquè això té el rang d’ordenança, i a més li hem demanat al senyor regidor 
de normalització lingüística o de gabinet de promoció del valencià que desenvolupe un pla de 
normalització lingüística, però, clar, com a vegades també li pareix que això són bestieses o que 
siga una bestiesa doncs ja entenc que siga poc accessible. Mire, ja en aquest tema poc més ens 
queda que exigir que es complisquen els reglaments que estan aprovats que amb molta freqüència 
s’estan incomplint, i en aquest cas a més ja sap senyor Martí que vostés han tingut la diligència, 
perquè a més era un tema de tanta urgència, era un tema de tanta urgència beneficiar en concret 
un empresari, perquè si vostés hagueren posat aquestes plaques en tota la ciutat, en tota la ciutat, 
tots els camions de la ciutat poden entrar a qualsevol gasolinera de qualsevol racó de la ciutat a 
fer gasolina, però no, vosté ho ha fet en aquesta avinguda, l’única cosa que han fet en aquesta 
avinguda, l’única cosa, que no ho han acabat és posar els cartells que poden passar camions, 
perquè destrossen l’avinguda, perquè posen en perill la seguretat dels vianants, i, clar, era tanta la 
urgència que ni tan sols podrien traduir-ho al valencià, impressionant.” 
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El regidor delegat de mobilitat, Sr. MARTÍ, indica: “Mira, Sr. Fernández, vosté, com 
moltes vegades s’aprofita que el Pisuerga passa per Valladolid per a traure una vegada més el 
tema del País Valencià, que té tot el dret del món, el que sí que li demanaria és que no siga vosté 
qui em diga el respecte que tinc pel valencià, perquè potser tinc jo més respecte pel valencià que 
altres pel castellà, així que li demanaria que en aqueixa matèria no siga més llest que jo, i no em 
diga quin és el respecte que tinc o deixe de tindre, li he dit que la mesura es va prendre d’aqueixa 
manera perquè eren els panells que hi havia disponibles en aqueix moment per a col·locar-los 
com més prompte millor, si hem incomplit una ordenança, si hem complit el col·locar els cartells 
almenys en valencià, no ha sigut intencionadament, ha sigut per poder posar la informació com 
més prompte millor.” 

 
El Sr. ALCALDE-PRESIDENT llig: “Hi ha una altra pregunta del BLOC que diu: s’ha 

tractat al Consell Escolar la figura de l’assistent social als instituts i de l’infermer escolar? Senyor 
Vayá, té dos minuts i mig.” 
 

El regidor delegat d’Ensenyament, Sr. VAYÁ, indica: “Si és que volia contestar les dues 
preguntes que fan, l’una i l’altra. Quant a l’absentisme escolar, em pregunta vosté si s’ha tractat 
en el consell, i no es tracta en el consell municipal escolar.  

Bo, com deien vostés en aquell Ple el SATSE va suggerir la creació de la figura l’infermer 
escolar, i que la proposta va ser recolzada, i és recolzada pel CECOVA, que és el Consell 
d’Infermeria de la Comunitat Valenciana, la secretària d’educació s’hi va posar en contacte, amb 
el SATSE, que amb el CECOVA ha estat arreplegant informació i no s’ha pogut perquè el 
consell escolar tenia ja uns temes preparats per a la passada reunió i en la pròxima reunió del 
consell escolar es tractarà aquest tema i a veure.  

De totes maneres és de veritat que en alguns centres escolars alacantins, com diu ací, la 
figura comença ja a definir-se, per a definir-se un poc borrosament perquè la cosa no està molt 
clara encara que són molts els diners a desembossar i si vol vosté, i vosté m’autoritza, senyor 
alcalde, li conteste a l’altra pregunta. És que hi ha una altra, el tema de menors de la fiscalia de 
qui és, el tema de l’absentisme. Sí que n’hi ha, el que no sé és si el d’ells o de Segregació.” 

 
La portaveu del Grup PSOE, Sra. CALERO, indica: “Dues cosetes, curtes, el dia 26 

d’octubre, presentem unes preguntes relacionades amb l’avinguda del País Valencià, i no se’ns ha 
constat, se’ns va dir que se’ns anava a contestar per escrit, i no se’ns ha contestat, llavors eren 
referents a l’av. del País Valencià, referent al trànsit, referent a la recollida de fems i referent a les 
obres. A mi m’agradaria que quan pogueren ens la passaren. És que no sé si va ser, i després és 
que tenia després de la intervenció del senyor ací referit, al centre social Els Clavells, també faria 
una pregunta però, clar, ja he vist la contestació de la senyora delegada que li ha donat. 

Però, clar, jo ara faig una altra pregunta, perquè diu que el local no tenia les condicions 
necessàries i tècniques per a poder obrir-ho, que no existia el projecte elèctric, que no, que no, 
que no. Jo pregunte ara, després de sis mesos de govern, d’aquest nou govern, han fet alguna cosa 
ja per a poder, què estan fent per a esmenar si és real que hi ha totes aqueixes insuficiències, què 
s’està fent. Es pot tardar sis mesos l’Ajuntament mateix una llicència d’activitat, per a açò posar-
ho en marxa, què pretenen tenint açò amb aquestes deficiències tancat i barrat, jo ja veig les 
deficiències que diu la senyora delegada, no per un informe tècnic, sinó el que ha escrit ella a mà, 
val, escolta’m, que sí, que sí, però si realment ho estaven supervisant tècnics municipals i ara 
després de sis mesos continua havent-hi açò dic, després de sis mesos del seu govern que han fet 
per a esmenar això, perquè les posades segueixen tancades, després de sis mesos.” 
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El Sr. ALCALDE-PRESIDENT indica: “Senyora Calero, hem fet actuacions en totes i 
cada una de les qüestions que posa ací, per la qual cosa està pràcticament finalitzat. Vostés en 
quatre anys només van arribar a fer un paperot preelectoral, fixe’s en la diferència, aqueixa és la 
diferència.” 

 
El regidor del Grup EU, Sr. AGUILAR, diu: “Ahir, es va celebrar la reunió, ahir es va 

celebrar el Consell escolar del col·legi del Cervantes, en el que jo sóc el delegat municipal i la 
primera cosa que em van dir és, realment feia fred, per que no s’havia fet ja la comesa de gas 
ciutat, perquè hi havia un compromís entre Conselleria i l’Ajuntament per a escometre ja, per a 
entenem que seria la comesa de gas. La qüestió és que fa fred en el col·legi, la gent major teníem 
fred, i era a les cinc de la vesprada quan es va fer, quan el sol pegava, llavors supose que els 
xiquets han de passar fred en el col·legi, i sent una qüestió, quedaven dues favades des que jo 
vaig ser delegat, llavors vaig dir que ho preguntaria en el ple.” 
 

El regidor delegat d’Ensenyament, Sr. VAYÁ, indica: “Jo vaig cridar a València, jo vaig 
cridar a València, però fa ja el menys 15 dies o més, per a veure què ocorria amb l’empresa i 
llavors em van dir que tot estava pendent que s’autoritzara, que l’empresa com es diga, SAGUES 
o el que siga, no és SAGUES però és igual, autoritzara la posada en funcionament i tal, i jo fins i 
tot li vaig preguntar que si podia cridar-li jo directament i em va dir que no que això havia de ser 
així i tal. A mi el que m’aquesta realment emprenyant, i la sort que estem tenint aquest hivern, és 
que no està fent fred, però això es va començar ja a l’estiu i havia d’haver estat acabat a l’octubre, 
però això és un problema que estan esperant que l’empresa done el permís per a fer la instal·lació. 
De totes maneres si et pareix demà torne a insistir.” 
 

El portaveu del Grup BLOC-EV, Sr. FERNÁNDEZ, manifesta: “Bé, direu que estic 
obsessionat amb el tema, però torne a insistir en la mateixa qüestió, i ara el que demane també és 
que aporte un informe jurídic per part del secretari, si vosté com a regidor de transport o de 
trànsit, o si és el cas aquesta capacitat per a permetre de manera indefinida passar uns camions 
que superen en molt l’ordenança municipal, que és de sis tones res més en una part del municipi 
que és la que vosté ha decidit, justament la que acaba i que no està previst per al pas dels 
camions, entendrà que cada dia passen més camions, camions de gran tona, no únicament els que 
vosté es puga pensar, que estan destrossant el paviment en una reforma que hem fet perquè hi 
haja un accés segur a tots els usuaris, no sols de l’avinguda, sinó de l’estació. I jo voldria que 
aportara un informe jurídic on vosté, o no es quin organisme a pres aquesta decisió, puga 
excepcionar el pas, i a més en una única avinguda de la ciutat, poden passar pel carrer de 
l’avinguda de la Hispanitat per exemple, per a anar a la gasolinera que hi ha a l’entrada del Port 
qui vulga, perquè m’imagine que l’excepció o es fa en tota la ciutat o en cap part. 

La següent pregunta la vaig comentar l’altre dia en la comissió, i la faig pública en el Ple, 
vull saber quals són les ocupacions de via pública per obres que tenen llicència en la UE-IV-IV, i 
des de quant de temps que dubte, i els diners que s’estan arreplegant, perquè podríem estar 
parlant de pèrdues valorades efectivament en centenars de milers d’euros.” 
 
 
 I vist que no hi ha més assumptes a tractar, la presidència clou la sessió a les 23 hores i 25 
minuts, de tot això, com a secretari, done fe. 
 
 
ACOMPLIU-HO: L’ALCALDE 
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